
Köşe Yazısı Sayfa 5’te

Burak COŞKUN

VAKİT HATALARI AFFETME, KÜSLÜKLERİ GERİDE
BIRAKMA, BİRLİK OLMA ZAMANIDIR

GÖZLEM
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Büyükşehir Belediye Başkanı Bülent Nuri Çavuşoğlu, birlikte daha güçlü ve
daha parlak bir gelecek için emin adımlarla ilerleyeceklerini ifade etti

BASKAN CAVUSOGLU:
PROJELER DURMAYACAK

BÜyÜkŞehir Belediye Baş-
kanı Bülent Nuri Çavuşoğlu, yeni
yılda da projelerin durmadan devam
edeceğini açıkladı.  Başkan Çavu-

şoğlu, “Tek şiarımız halka hizmet”
dedi. Çavuşoğlu, Denizli’nin hak et-
tiği hizmetlere ulaşmaya başladığı-
nın altını çizerken 2025 yılında da

insan odaklı, insanı öncüleyen sosyal
projelere imza atılacağını belirtti.
Çavuşoğlu, Denizlililerin yeni yılını
da kutladı. SAyFA 5’te

Denizli Ticaret Odası (DTO) Başkanı Uğur
Erdoğan, 2024 yılında pek çok başarılı projelere
hayata geçirildiğini söyledi. Erdoğan, “Üyeleri-
mizin dijital dönüşüm süreçlerini hızlandıra-
cak projelerimizle, rekabet avantajlarını
güçlendirmeye çalıştık” dedi. SAyFA 7’De

ÜYELERİN REKABET 
GÜCÜNÜ ARTIRDIK

PAMUKKALE 
EMiN ELLERDE

PAmukkAle Belediye Başkanı
Ali Rıza Ertemur, yeniyıl mesajında
2024 yılını değerlendirerek, 2025 proje-
lerini anlattı. Başkan Ertemur, “Pamuk-
kale emin ellerde. 2025 daha güzel
olacak” dedi. SAyAF 5’te

Bir fotoğraf ustasının hikayesi…
Denizli’de 55 yıldır yaptığı işe aşık, fo-
toğraf çekerken sadece makineye değil
insana da dokunan bir sanatçı… Adı
Mehmet Çakır. Duayen fotoğraf sanat-

çısı yaşadıklarını ve yaşananları Burak
Coşkun’a anlattı. Hayallerinin peşinden
giden sanatçı deneyimlerini anlattı…
BurAk COŞkun’un rÖPOrtAJi
9’DA

HAYATI YAKALAMA TUTKUSUNUN PEŞiNDEN GiTTi

MUTLU YILLARMUTLU YILLAR
merkezeFenDi Belediye Başkanı Şeniz

Doğan, 2025 yılında da Merkezefendi için en
doğru, en güzel hizmetleri yapmaya devam ede-
ceklerini belirten Başkan Doğan, “Biz Merkez-
efendililer büyük bir aileyiz. İnsan odaklı
çalışacağız” dedi. SAyFA 7’De

MERKEZEFENDİ, 
İNSAN ODAKLI 
OLACAK

tÜik'in son açık-
ladığı enflasyon veri-
leriyle birlikte trafik
cezalarına yapılacak
zam oranı da netleşti.
Yurt içi üretici fiyat
endeksi (Yİ-ÜFE) 12
aylık ortalamaya göre
yüzde 43,93 oranında
bir artış gösterdi.
SAyFA 3’te

2025 UYGULANACAK 
TRAFİK CEZALARI

Denizli İl Sağ-
lık Müdürü Uz. Dr.
Berna Öztürk, Sağlık
Bakanlığı tarafından
birinci basamak sağlık
hizmetleri ile ikinci ve
üçüncü basamak sağ-
lık hizmetleri arasın-
daki dijital
entegrasyon çalışma-
larının tamamlandı-
ğını açıkladı. 

SAyFA 6’DA

Denizli'nin Çivril ilçesin Çatlar ma-
hallesinde iki katlı bir ev çıkan yan-
gında kullanılamaz hale geldi.
Dumandan etkilenerek hastaneye kaldı-
rılan 4 kişilik aile kış günü evsiz kaldı.
SAyFA 3’te

GÖZ YAŞARTAN YANGIN

Denizli’nin tüm ilçelerinde ol-
duğu gibi Pamukkale ilçesinde de
kar yağışı etkili olmaya başladı. Va-
tandaşların yağışlardan olumsuz etki-
lenmemesi için karla mücadele
çalışmaları sürüyor. 3’te

KAR MÜCADELESİ

PAmukkAle Üniversitesi
(PAÜ) Rektörü Prof. Dr. Ahmet Kut-
luhan, 2024 yılını değerlendirdi. Rek-
tör Kutluhan: “Üniversite olarak
akredite olmayı başardık” dedi. 5’te

PAÜ, MODEL 
OLMA YOLUNDA

AiLE HEKiMLiĞiNDE 
YENi DÖNEM

Denizli'nin Çivril ilçesinde
millet bahçesi içinde meydana
gelen su kaçağını tamir etmek için
başlatılan imece usulü tamirat ça-
lışması sona erdi. SAyFA 3’te

Cumhuriyet
Halk Partisi Denizli İl
Başkanı Ali Osman Hor-
zum, “AKP’nin 22 bin
104 TL’ye mahkum ettiği
asgari ücretliyi yalnız bı-
rakmayacağız. Cumhuri-
yet Halk Partisi, halkın
umudu olmaya devam
edecek” dedi. 

SAyFA 8’De

UMUDUMUZ ERKEN SEÇİMDİR

İMECE USULÜ 
TAMİR ETTİLER
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KOÇ (21 Mart-20 Nisan)

BOĞA (21 Nisan-20 Mayıs)

İKİZLER (21 Mayıs-21 Haziran)

YENgEÇ (22 Haziran-22 Temmuz)

ASLAN (23 Temmuz-23 Ağustos)

BAŞAK (24 Ağustos-23 Eylül)

TERAZİ (24 Eylül-23 Ekim)

AKREP (24 Ekim-22 Kasım)

Arkadaşlık ilişkilerinize yargılayıcı
bakmamalısınız. Takıntılarınızdan uzak-
laşın. Onların fikirlerini beğenmeyebilir-
siniz. Önemli kişilerle bir araya gelme
planları içindesiniz. Değişik kulvarlarda

önemli adımlar atacaksınız.

OĞLAK (22 Aralık-20 Ocak)

KOVA (21 Ocak-19 Şubat)

Ay, sanatsal yeteneklerinizi ortaya
çıkaracak ve sosyal aktivitelere daha
fazla yer verebileceksiniz. Bugün ile-
tişim konusunda başarılısınız. Çevre-
nizde olağanüstü güzelliklere yer ver-

mek gibi saplantılar içindesiniz.

BALIK (20 Şubat-20 Mart)

Günlük Burç Yorumları

SEÇİL ECZANESİ
BAHÇELİEVLER MAH. 

BAHÇELİEVLER CAD. NO:75/A
0258 377 42 41

ALBAYRAK ECZANESİ
GÜLTEPE MAH. ALBAYRAK BULVARI NO:5/A

(ALBAYRAK MEYDANI ALBAYRAK BULVARI NO:5/A)
0258 3775005

DAĞDEVİREN ECZANESİ
SARAYLAR MAH. SALTAK CAD. NO:16/A

(DOKTORLAR CAD. DÖRT YOLU AKBANK ÜSTÜ )
0258 2614564

FATİH ECZANESİ
KARAMAN MAH.1482 SOKAK NO:51/A

(GEZEK YATAĞI CAMİİ YANI)
0258 2417008

ÇAMLICA ECZANESİ

SİTELER MAH. BURSA CAD. NO:46/A

0258 213 12 17

DEMİRTAŞ ECZANESİ
DOKUZKAVAKLAR MAH. 2049/5 SOK. NO:8/B

(DOKUZKAVAKLAR SEMT POLİK. YANI)
0258 268 01 78

EFE ECZANESİ
SIRAKAPILAR MAH. ŞEHİT ALBAY
KARAOĞLANOĞLU CAD. NO:38/B

0258 6192224

DEMİROĞLU ECZANESİ
YUNUS EMRE MAH. ÜNİVERSİTE CAD. NO:8/3

( PAÜ HAST. KARŞISI NO:8/3 KINIKLI)
0258 2110210

ERSAN ECZANESİ
İSTİKLAL MAH. 1196 SOK.NO:5/A

(DİŞ HAST. KARŞ.)
0258 2138158

MER KE ZE FEN Di

PAMUKKALE

Her alanda başarılı olmanıza rağmen,
tercihlerinizi, beğendiğiniz konulardan
yana kullanıyorsunuz. Maddi konularda
değişik önerilere açıksınız. Bugün akıllı-
ca yapacağınız manevralar, gereken

şartları hazırlayacak.

Bugün zevkleriniz için para harcama-
ya bayılıyorsunuz. Kendinizi iyi hisset-
menize neden olabilecek bu durum,
sizi fazla sıkmamalı. Yakında istediği-
niz parasal kazançlara kavuşacaksınız.

Yatırım konusuna yoğunlaşmalısınız.

Gireceğiniz ortamlarda bazı ki-
şilerin dikkatini çekerek, farklı gö-
rüşte kişilerle tanışabilirsiniz. Bu-
gün çevre iletişiminizde istediği-
niz bağlantıları kurmalı ve sosyal

ilerlemenizi sağlayacak hamleleri
yapmalısınız.

Ay, başarınızı ortaya çıkaracak bir ko-
num sergiliyor. Yaptığınız her işte yara-
tıcılığınızı yüreklice ortaya koymaktan
yanasınız ve başaracak enerjiye sahip-
siniz. Paylaşmanız gereken konular,

size olumlu bir şekilde geri dönüyor.

Dikkatinizi sadece yapacağınız işlere
odaklamalısınız. Duygusal yaşantınızda
önleyemeyeceğiniz bir hareketlilik mev-
cut. Büyük başarılara hazır olun. Güçlü
konumunuzu kıskanan kişilerin varlığı,

sizi huzursuz edebilir.

İçgüdülerinizin güçlü olduğu bir gün.
Sadece kendi düşüncelerinizle hareket
etmek isteseniz de, arkadaşlarınız sizi
yalnız bırakmak istemeyeceklerdir. On-
ların desteği ve sizi yönlendirmek iste-

meleri, hoşunuza gidecektir.

Duygusal ilişkileriniz için mükem-
mel bir performans. Partnerinizle,
farklı bir çekim içinde olmanız aynı
zamanda aranızda güç birliği oluş-
turmanıza neden oluyor. Mevsim

değişimleri cildiniz üzerinde problem-
ler yaratıyor.

hABer merkezi 
Son yıllarda popüler hale ge-

len Hindistan cevizi yağı kulla-
narak diş beyazlatma konusunda
uyarılarda bulunan Prof. Dr. Bir-
kan Taha Özkan, “Hindistan ce-
vizi yağının yanlış kullanımı, diş
sağlığını olumsuz etkileyebilir”
dedi. Son zamanlarda sosyal
medyada yayılan ve popüler
olan Hindistan cevizi yağı ile diş
beyazlatmaya uzmanından kritik
uyarı geldi. Hekim Taha Özkan,
yöntemin doğruluğunun tartışılır
olduğunu ifade etti. Özkan, Hin-
distan cevizi yağı kullanımının
muhtemel etkilerini ve zararları-
nı açıkladı.

“hindistan cevizi yağı,
bu konuda etkili bir çözüm

sunmaz”
Hindistan cevizi yağının diş

beyazlatmada etkili olmadığını
dile getiren Özkan, “Dişlerimi-
zin dış yüzeyindeki mine tabaka-
sı, lekeleri engelleyen ve dişin iç
tabakalarını koruyan en güçlü
savunma kalkanıdır. Ancak za-
manla mine tabakası aşındığın-
da, sarımsı bir renge sahip olan
dentin tabakası ortaya çıkar. Bu,
dişlerin mat ve sarı renkli görün-
mesine neden olur. Diş beyazlat-
ma, yalnızca yüzeydeki lekeleri
değil, dişin derinliklerine yerleş-
miş renklenmeleri de gidermeyi
hedefler. Ancak Hindistan cevizi
yağı, bu konuda etkili bir çözüm
sunmaz” dedi. Özkan, “Beyazla-
tılabileceği iddiası bilimsel te-
melden tamamıyla yoksundur.
Hindistan cevizi yağını diş be-
yazlatma yöntemi olarak kabul
etmemektedir” diye konuştu. 

hACI SelAmOĞlu
İl Sağlık Müdürü Uz. Dr. Berna

Öztürk, Denizli Devlet Hastanesi Acil
Servisinde görev yapan hekimlerle
toplantı düzenledi. Kamu Hastaneleri
Hizmetleri Başkanı Op. Dr. İbrahim
Emreoğlu, Denizli Devlet Hastanesi
Yöneticileri,  Acil Tıp Uzmanları ve
pratisyen hekimlerin katıldığı toplan-
tıda; acil servis hizmet sunumuna iliş-

kin değerlendirmeler yapıldı.  Acil
muayene sayıları, acil muayene oran-
larının değerlendirildiği toplantıda; et-
kin triyaj uygulamasıyla acil servise
hasta kabul sürecinden hastanın ayrılı-
şına kadar geçen süreç gözden geçiril-
di, etkin ve kaliteli hizmet sunumu
adına acil tıp uzmanlarıyla birlikte
hizmet sunumu ve işleyiş prosedürle-
rine yönelik planlamalarda bulunuldu. 

hACI SelAmOĞlu
Merkezefendi Sağlıklı Hayat Mer-

kezi’nde görevli diyetisyen Betül Ars-
lanoğlu tarafından Necla-Ergun Abalı-
oğlu Mesleki ve Teknik Anadolu Li-

sesi’nde 200 öğrenci ve öğretmene
Sağlıklı Beslenme ve Diyet Yanlışları,
Kronik Hastalıkların Önlenmesi” ko-
nulu eğitim verildi. 

Yüzünüze yerleşmiş bulunan sakin
havanızın altında, kimsenin bekleme-
diği kadar ketum ve yanlış adım at-
mayacak kadar sağlamcı bir kişiliksi-
niz. Bugün, kısa seyahatleri gündemi-

nize alabilirsiniz. Aileniz sizi destekli-
yor.

İçinizde yoğun duyguların oluştuğu
bir gün. Enerjinizi maddi ve kişisel
konulara istediğiniz gibi aktarabile-
cek ve temponuzu gösterebileceksi-
niz. Yeni gelişmeleri yakından takip

ediyorsunuz. İşinizi şansa bırakmayın.

Duygusal ilişkinize gerekli disiplini
getirmeli ve bazı olayları yeniden te-
mize çekmelisiniz. Enerjinizin yük-
sek oluşu nedeniyle, birçok işi bir
arada yapıyor ve çok yoruluyorsu-

nuz. Eski olayları gündeme getirme-
yin artık.

Günün Yemeği

Ispanaklı
Pastırmalı Kiş

Malzemeleri
(26-28 cm kalıp için);
100 gram tereyağı
2 yemek kaşığı sıvı yağ
1 yumurta
2 yemek kaşığı dolusu yoğurt
1,5 çay kaşığı tuz
1 çay kaşığı kabartma tozu
2-2,5 su bardağı un (kontrollü)
İç harcı için;
500 gram ıspanak
1 adet soğan
2-3 yemek kaşığı sıvı yağ
1/2 (yarım) paket krema
1 çay kaşığı tuz
Kırmızı toz biber
Ç y kaşığı ucuyla karabiber
4-5 dilim pastırma (opsiyonel )
1 su bardağı kaşar peyniri rendesi

yapılışı
İlk olarak hamuru hazırlayalım. Hamur için

malzemeleri uygun bir kasede yoğurun.
Unu kontrollü ekleyin.
Ele yapışmayan orta kıvamlı bir hamur elde

edin.
Streçleyip buzdolabında 15 dk dinlendirin.
İç harcı için uygun bir tavada minik küpler

halinde doğranmış soğanı biraz tuzla soteleyin.
Küçüldüğü zaman yıkanıp kurulanmış ve doğ-

ranmış ıspanakları ilave edin.
Yüksek ateşte soteleyin. Bu şekilde suyu bı-

rakmayacaktır.
Baharatları ekleyip kapatın.
Ilıdığı zmn kremayı ekleyip karıştırın.
Kiş hamurunu hafif unlayarak açın. Kalıba

yerleştirin.
Üzerine çatalla delikler açıp 180 derecede piş-

meye bırakın.
Hafif sarardığında fırından çıkarıp iç harcı

yerleştirin.
Tekrar fırınlayıp 6-7 dk daha pişirin.
Sonra çıkarıp pastırma ve kaşar peyniri serpiş-

tirip üzeri kızarana kadar pişirin.
İlk sıcağı geçip dinlendikten sonra servis ya-

pabilirsiniz. Afiyet olsun

BEYAZLATMAK iSTERKEN
DiŞiNiZDEN OLMAYIN

ACiL SERViS HiZMETLERi
DEĞERLENDiRiLDi

200 ÖĞRENCİ VE ÖĞRETMENE EĞİTİM



ihA- Denizli'nin Çivril ilçe-
sinde iki katlı bir ev çıkan yan-
gında kullanılamaz hale geldi.
Dumandan etkilenerek hastane-
ye kaldırılan 4 kişilik aile kış
günü evsiz kaldı. Yangın, Çiv-
ril ilçesi Çatlar Mahallesi'nde
meydana geldi. Edinilen bilgi-

lere göre, akşam saatlerinde
Nazif Çınar'a ait evden duman-
lar yükselmeye başladı. Yükse-
len dumanları görenler, durumu
112 Acil Sağlık Merkezi'ne bil-
dirdi. İhbar üzerine bölgeye
sağlık, polis ve Denizli Büyük-
şehir Belediyesi Çivril ve Çıtak

itfaiye ekipleri sevk edildi. Kısa
sürede dumanlar yerine alevlere
bıraktı. Bölgeye gelen itfaiye
ekipleri, yangını bitişik evlere
sıçramadan kontrol altına alma-
ya başardı. Yangın sırasında
evin içerisinde bulunan 4 kişi-
lik ailenin fertleri, son anda dı-
şarıya çıkmayı başardı. Yangın-
da dumandan etkilenen Nazif
Çınar, eşi Z.Ç ve iki çocuğu,
sağlık ekipleri tarafından olay
yerinde yapılan ilk müdahale-
nin ardından tedbir amacıyla
ambulans ile hastaneye sevk
edildi. Hastaneye kaldırılan ai-
lenin sağlık durumu iyi olduğu
öğrenildi. Yangın sonucunda
iki katlı evleri kullanılamaz
hale gelen aile, geçici olarak
huzurevinde misafir edilmeye
başlandı. Mahalle sakinleri, kış
günü evsiz kalan aile destek ol-
mak için sefer başlattı. Yangın-
la ilgili soruşturmanın devam
ettiği öğrenildi. 

ihA-Denizli’nin Buldan il-
çesinde sürücüsünün direksiyon
hakimiyetini kaybetmesi sonu-
cu kontrolden çıkan panelvan
araç, yolun sağında bulunan
üzüm bağlarına uçtu. Maddi ha-
sar oluşan aracın sürücüsü, ya-
ralı olarak kurtarıldı. Kaza, De-
nizli-Manisa karayolu Tosunlar
Mahallesi mevkiinde meydana
geldi. Edinilen bilgilere göre,
seyir halindeki İ.A idaresindeki
42 BKT 47 plakalı panelvan
araç, direksiyon hakimiyetini
kaybetmesi sonucu hemen yo-
lun sağında bulunan üzüm bağ-
larına uçtu. Çevredeki vatandaş-
ların ihbarı üzerine bölgeye sağ-
lık, polis ekipleri sevk edildi.
Olay yerine gelen sağlık ekiple-

ri sürücü konumundaki İ.A.’nın
ilk müdahaleleri yaptıktan sonra
ambulans ile hastaneye sevk

etti. Hastaneye kaldırılan sürü-
cünün sağlık durumu iyi olduğu
öğrenildi. 

hABer merkezi 
TÜİK'in son açıkladığı en-

flasyon verileriyle birlikte tra-
fik cezalarına yapılacak zam
oranı da netleşti. Yurt içi üre-
tici fiyat endeksi (Yİ-ÜFE) 12
aylık ortalamaya göre yüzde
43,93 oranında bir artış gös-
terdi. Bu artış, 2025 yılında
trafik cezalarına neredeyse
yüzde 50 zam yapılacağını or-
taya koydu. Örneğin, drift ata-
rak trafiği tehlikeye sokacak
hareketlerde bulunan sürücü-
lere kesilecek ceza 32 bin 233
TL'den 46 bin 392 TL'ye çıka-
cak. TÜİK verilerine göre,
ekim ayı enflasyon verisiyle
belirlenen yeniden değerleme
oranı yüzde 43,93 oldu. Bu da
2025 yılı için trafik cezaları-
nın yanı sıra otoyol ve köprü
geçiş ücretleri, Motorlu Taşıt-
lar Vergisi (MTV) ve araç
muayenesi ücretlerinde de
yüzde 50'lik bir artışa neden
olacak. Yeni yıl itibariyle bu
cezalar, sürücüler için daha
ağır mali yükler getirecek.

Kırmızı ışıkta geçme
2024: 1.506 TL
2025: 2 bin 167 TL
Hatalı park etme
2024: 691 TL
2025: 994 TL
Hız sınırını yüzde 10 ila 30

aşma
2024: 1.506 TL
2025: 2 bin 167 TL
Hız sınırını yüzde 50 ve

üzeri aşma
2024: 6 bin 439 TL
2025: 9 bin 267 TL
Alkollü araç kullanma
2024: 6 bin 439 TL
2025: 9 bin 267 TL
Araç kullanırken telefonla

konuşma
2024: 1.510 TL
2025: 2 bin 173 TL
Engelliler için ayrılan yere

park etme
2024: 1.383 TL
2025: 1.990 TL
Emniyet kemeri kullanma-

mak
2024: 690 TL
2025: 993 TL

Seyir halindeyken cep tele-
fonu kullanma

2024: 1.056 TL
2025: 2 bin 167 TL
Drift atma
2024: 32 bin 233 TL
2025: 46 bin 392 TL
Yönetmeliğe aykırı plaka

takma
2024: 2 bin 647 TL
2025: 3 bin 810 TL
Muayenesiz araçla trafiğe

çıkma
2024: 1.506 TL
2025: 2 bin 169 TL

Yasak yerde sollama yap-
ma

2025: 2 bin 169 TL

Ehliyetsiz araç kullanma
2025: 18 bin 679 TL

Plakasız araç kullanma
2025: 11 bin 754 TL

Trafik sigortası olmadan
trafiğe çıkma

2025: 995 TL

hACI SelAmOĞlu
Çameli Belediyesi Fen İş-

leri Müdürlüğü ekipleri, ma-
hallelerde kar mesaisine ara
vermeden devam ediyor. Be-
lediye Başkan Yardımcısı
Fethi Uğur ve Fen İşleri Mü-
dürü Mustafa Şakar, mahalle
muhtarlarıyla koordineli bir
şekilde çalışarak kar yağışı
nedeniyle kapanan yolları
hızlıca ulaşıma açma çalış-
malarını sürdürüyor. 14 kişi-
lik Karla Mücadele ekibi ve
7 iş makinesi, vatandaşların
günlük yaşamlarında zorluk
yaşamamaları için hazır bek-

liyor ve etkili bir mücadele
sergiliyor. Çalışmalar sıra-
sında, vatandaşların kayma
riski yaşamaması için kaldı-

rımlardaki karlar özenle te-
mizlenerek don olaylarına
karşı önlemler alındı.

hABer merkezi 
Tüm yurtta olduğu gibi

Pamukkale ilçesinde de kar
yağışı etkili olmaya başladı.
Pamukkale Belediyesi, ilçe-
de Cankurtaran bölgesi
ileUzunpınar Mahallesi ve
çevre mahallelerde yoğun
kar yağışı etkili olurken,
vatandaşların yağışlardan
olumsuz etkilenmemesi
içinkarla mücadele çalışma-
larına ivedilikle başladı.
Kış mevsiminin yaşandığı
bugünlerde tüm yurtta ol-
duğu gibi Pamukkale ilçe-
sinde de kar yağışı başladı.
İlçenin yüksek rakımlı ma-
hallelerinde başlayan kar
yağışının, hafta içinde mer-
kez mahallelerde de etkili
olması bekleniyor. Pamuk-
kale Belediyesi kar yağışın-
dan ilçe halkının olumsuz
etkilenmemesi için günler
öncesinden hazırlıklarını ta-
mamladı. Pamukkale Bele-
diyesi ekipleri, kar yağışı-
nın etkili olduğu ilçenin
yüksek rakımlı mahallele-
rinde başladığı karla müca-

dele çalışmalarında, kar kü-
reme ve buzlanmaya karşı
tuzlama çalışması yapıyor.
İlçe genelinde 2 bölgeye
ayrılan Pamukkale Beledi-
yesi ekipleri toplam 2 grey-
der, 3 kepçe, 4 kar küreme
aracı ve çok sayıda perso-
nel ile kar mesaisine başla-
dı. 

BAŞkAn ertemur,
“tÜm yOllArImIz

AÇIk”
Pamukkale Belediye

Başkanı Ali Rıza Ertemur,
ilçede tüm yolların açık ol-
duğunu belirterek, “Yeni
haftanın ilk saatleri itibariy-
le, Pamukkale ilçemizin
birçok mahallesi beyaza
büründü. Kış mevsiminin
güzelliği kar olsa da, birçok
da olumsuz etkisi olabili-
yor. Pamukkale Belediyesi
olarak, ilçemizde vatandaş-
larımızın kar yağışından
olumsuz etkilenmemesi için
tüm hazırlıklarımızı günler
öncesinden tamamlamıştık.
Fen İşleri ekiplerimiz tüm
ekipmanlarıyla hâli hazırda

bekliyordu. Pamukkale il-
çemiz coğrafi yapısı gereği
hem çok büyük hem de
yüksek rakımlı bir ilçe ko-
numunda. İlçemizi bu açı-
dan değerlendirince, daha
kolay ve ivedilikle çalışma-
larımızı yürütebilmek için
ekiplerimizi iki bölgeye
ayırdık. Cankurtaran Ma-
hallesi ile Karahayıt Mahal-
lesi’nde ekiplerimiz tüm
hazırlıklarını tamamlamış
olarak bekliyordu. Cankur-
taran, Uzunpınar, Hayta-
bey, Kurtluca, Belenardıç,
Akçapınar, Akdere gibi
yüksek rakımlı mahalleleri-
mizde kar yağışının başla-
masıyla birlikte, tüm ekip-
lerimiz karla mücadele ça-
lışmalarına başladı. Beledi-
ye ekiplerimiz, kar küreme
ve tuzlama çalışmaları ile
tüm yolları açık tutarken,
vatandaşlarımızdan gelen
ihbarlara da kısa sürede
müdahale ediyor. Kar yağı-
şının durumuna göre çalış-
malarımızı aralıksız sürdü-
receğiz” diye konuştu. 
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GÜNCEL Parçalı
Bulutlu

Yağmurlu Parçalı
Bulutlu

PERŞEMBE ÇARŞAMBA

KIŞ GÜNÜ EVSİZ KALDILAR

PAMUKKALE BELEDiYESi 
KAR MÜCADELESiNE BAŞLADI

Kontrolden çıkan araç üzüm bağına uçtu

2025 UYGULANACAK TRAFİK CEZALARI

ÇAMELİ’DE KAR NÖBETİ
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ABDil yAŞArOĞlu
Ticaret Bakanlığı, haksız fiyat ar-

tışıyla ilgili olarak bu yıl ilk 9 ayda
340 bin 485 işletmeyi denetledi ve
153 bin 63 işletmeye 1 milyar 331
milyon lira idari para cezası uygu-
ladı. Ticaret Bakanlığı tarafından ya-
pılan açıklamada şöyle denildi,
"Ticaret Bakanlığı olarak, vatandaş-
larımızın beslenme, sağlıklı yaşama,
barınma ve korunma gibi temel ihti-
yaçlarını karşılayan zorunlu mal ve
hizmet sektörlerinde olası fahiş fiyat
artışları ve stokçuluk faaliyetlerine
karşı azami şekilde denetimler yapıl-
maktadır. Fahiş fiyat artışı ile müca-
dele kapsamında 81 ilimizde günlük
rutin denetimler yapılmaktadır. Ya-
pılan denetimler sonucunda fahiş
fiyat artışı yapıldığı tespit edilen
ürünler, Haksız Fiyat Değerlendirme
Kurulunca titizlikle değerlendiril-
mekte, ve çeşitli kriterler baz alına-
rak 100.000 TL – 1.000.000 TL
arasında değişen tutarlarda idari para

cezaları uygulanmaktadır. Bu kap-
samda Ticaret Bakanlığı, iç ticaret
birimlerince 2023 yılında 170.207
işletme denetlendi. 48.628 gerçek ve
tüzel kişiye yaklaşık 1,5 milyar lira
(1 milyar 498 milyon TL) idari para
cezası uygulanmıştı. Rekabet Kurulu
da 2023 yılında soruşturma yaptığı
166 firmaya toplam 2,7 milyar lira

idari para cezası kesmişti. Bu yıl ise
ilk 9 ayda yapılan denetimler sonu-
cunda, Ticaret Bakanlığı, iç ticaret
birimleri 340.485 işletmeyi denetle-
miştir. Bunlardan 153.063 işletmeye
1 milyar 331 milyon lira idari para
cezası uygulanmıştır. Benzer şe-
kilde, Rekabet Kurulu da 2024 yılı-
nın ilk 9 ayında 147 firmaya 4

milyar 848 milyon lira idari para ce-
zası uygulamış bulunmaktadır.
Diğer taraftan, son dönemde özel-
likle marketlerde yapılan fiyatlandır-
malarla ilgili kamuoyuna da
yansıyan şikâyetler doğrultusunda
yapılan denetimler sıklaştırılmıştır.
Halkımızın en temel ihtiyaçlarını
karşıladığı bu noktalarda haksız
fiyat artışlarının yaşandığına dair
tespitler üzerine, Ticaret Bakanlığı-
mız denetimlerini yoğunlaştırarak,
bu durumun önüne geçmek adına
gerekli adımları atmaktadır. Ticaret
Bakanlığı, piyasadaki fiyat denge-
sini korumak ve vatandaşlarımızın
mağdur olmasını engellemek ama-
cıyla, temel tüketim ürünlerinde ya-
pılan her türlü fiyat artışını titizlikle
incelemektedir. Bu kapsamda, Tica-
ret İl Müdürlükleri denetim ekiple-
rince özellikle halkın vazgeçilmez
ihtiyaçlarının satıldığı marketlerde
kontrollerini daha da artırmış bulun-
maktadır.” 

ihA-Garanti BBVA, 2. el taşıt
kredisini mobil uygulama üzerin-
den sunduğunu duyurdu. Garanti
BBVA, dijital bankacılıkta geliş-
tirdiği yenilikçi çözümlerine bir
yenisini daha ekleyerek, 2. el taşıt
kredisini mobilden sunuyor. Ban-
kanın müşterileri bundan böyle,
bayiler, galeriler ya da bireysel sa-
tıcılardan satın alacakları 2. el araç
için, şubeye gitmeye gerek duy-
madan, Garanti BBVA Mobil üze-
rinden 2. el taşıt kredisi
başvurusunda bulunabiliyor. Ban-
kadan yapılan açıklamaya göre, 2.
el dijital taşıt kredisi ile müşteriler,
şubede gerçekleşen taşıt kredi söz-
leşmesi imzasına gerek kalmadan,
talep edilen bilgileri girerek, kredi
başvurusunda bulunabiliyor,
mobil uygulamada dijital belge
onayıyla kredi süreçlerini tamam-
layabiliyor. Üstelik satıcı onayı
özelliği sayesinde, güvenli para
transferiyle kolay ve güvenilir bir
alım-satım işlemi gerçekleşiyor.
Banka, uçtan uca dijital 2. el taşıt
kredisiyle müşterilerine hızlı,
kolay ve kağıt israfını ortadan kal-
dıran ve bu sayede çevreci bir
çözüm sunarak, bankacılık deneyi-
mini bir adım daha ileriye taşıyor. 

GARANTİ BBVA, 2. EL 
TAŞIT KREDİSİNİ MOBİL 
UYGULAMAYA TAŞIDI

FAHiS FiYATA GECiT YOK

ihA-Turkcell ve Huawei, canlı
iletim ağı üzerinde 2,4 Tbps hızında
saha testi gerçekleştirdi. Turkcell ve
Huawei, canlı iletim ağı üzerinde 2,4
Tbps hızında saha testi gerçekleş-
tirdi. Bu test çalışması, artan veri ve
bağlantı taleplerine yanıt vermek için
optik iletim teknolojisi kullanımında
son derece önemli bir adım olarak
değerlendiriliyor. Yapılan açıkla-

maya göre; Tekirdağ Veri Merkezi
ile Edirne Veri Merkezi arasındaki
160 kilometrelik mesafede gerçek-
leştirilen saha testi, Avrupa sınırında
yüksek hacimli transit hizmet trafi-
ğini taşıyan canlı iletim ağı üzerinde
başarıyla tamamlandı. Bu test aynı
zamanda; 5G, 4K/8K video, yapay
zeka ve dijital hizmetlerin yükseli-
şiyle birlikte, önümüzdeki beş yıl

içinde üç katına çıkması beklenen ağ
trafiği ihtiyaçlarına yanıt vermek
için, optik iletim ağlarının yenilikçi
teknolojilerle yeniden inşa edilmesi
gerektiğinin de bir göstergesi niteli-
ğinde. Test esnasında kullanılan 2,4
Tbps çift taşıyıcı koherent kart tek-
nolojisi; yerleşik yüksek-baud oranlı
geniş bant modülatör, gelişmiş doğ-
rusal olmayan telafi algoritması ve

akıllı nöron işlev modülü gibi yeni-
likçi özelliklerle donatıldı. Bu
modül, ağ performansını optimize
etmek için gerçek zamanlı olarak
karmaşık bağlantı ortamını algılaya-
rak hızlı bir şekilde uyum sağlıyor.
Söz konusu teknolojiler, optik ile-
timde sinyal bozulmalarını en aza in-
direrek ağ performansını üst düzeye
taşıyor. 

TURKCELL VE HUAWEİ'DEN 2,4 TBPS OPTİK İLETİM SAHA TESTİ

ABDil yAŞArOĞlu
Araç sahiplerini yakından ilgi-

lendiren haber. Yeniden değerleme
oranı yüzde 43,93 olarak Resmi
Gazete'de yayımlandı. Motorlu Ta-
şıtlar Vergisi, yeniden değerleme
oranı ile artırıldı. Sıfır araçta en
düşük MTV 4 bin 834 liraya çıktı.
Resmi Gazete'nin mükerrer sayı-
sında yayımlanan karara göre Mo-
torlu Taşıtlar Vergisi'nde yeniden
değerleme oranı aynen geçerli oldu.
Böylece MTV'ler yüzde 43,93 ora-
nında artırıldı. Bu artışla, sıfır
araçta en düşük MTV 3 bin 359 li-
radan 4 bin 834 liraya çıktı. Silindir
hacmi 1300 altındaki araçlarda en

yüksek MTV 5 bin 803 lira oldu.
Motorlu Taşıtlar Vergisi yüzde
43,93 oranında arttırıldı. 2024 yı-
lında 2 bin 343 lira motorlu taşıtlar
vergisi olan bir aracın 2025 yılı
vergisi 3 bin 372 lira, 5 bin 265 lira
motorlu taşıtlar vergisi olan bir ara-
cın 2025 yılı vergisi 7 bin 577 lira
oldu. Elektrik motorlu araçlar için
tarifenin dörtte biri oranında vergi
ödenecek. Pasaport ve ehliyet harç-
ları da arttı. 1 yıl süreli pasaportlar
için harç tutarı 3 bin 449,40 lira, 3
yıl süreliler için 8 bin lira ve 3 yıl-
dan fazla süreli olanlar için 11 bin
274 lira olacak. 2025'te A sınıfı sü-
rücü belgesi harcı 1883,10 lira ola-

rak belirlenirken bu tutar, B sınıfı
sürücü belgesi harçlarında 5 bin
678,60 lira olarak uygulanacak.

Yolcu beraberi getirilen telefonlara
ilişkin harç 31 bin 692 liradan 45
bin 614,20 liraya çıktı. 

ARAÇ SAHİPLERİ DİKKAT! MTV ZAMMI BELLİ OLDU

ABDil yAŞArOĞlu
Değerli kağıtların 2025 yılında

uygulanacak satış bedelleri belli
oldu. Noter kağıdı, beyanname,
ikamet kağıdının 2025 tutarları
belli oldu. Hazine ve Maliye Ba-
kanlığının hazırladığı Muhasebat
Genel Müdürlüğü Genel Tebliği,
Resmi Gazete'de yayımlandı. Noter
kağıdı ve beyanname bedeli 125

lira, protesto, vekaletname, resen
senet bedeli 250 lira, pasaport be-
deli 1135 lira, ikamet izni bedeli
810 lira oldu. Kanuni bildirim sü-
resi dışında doğum ve değiştirme
nedeniyle düzenlenen Türkiye
Cumhuriyeti kimlik kartları için
185 lira, kayıp nedeniyle düzenle-
nen Türkiye Cumhuriyeti kimlik
kartında ise 370 lira ödenecek. Aile

cüzdanı bedeli 1010 lira olurken
sürücü belgeleri ve sürücü çalışma
belgeleri (karneleri) 1420 lira, mo-
torlu araç tescil belgesi 1270 lira, iş
makinesi tescil belgesi 1060 lira,
banka çekleri (her bir çek yaprağı)
80 lira, mavi kart 185 lira, yabancı
çalışma ve çalışma izni muafiyeti
belgeleri bedeli 810 lira olarak be-
lirlendi. 

DEĞERLİ KAĞITLARIN 2025 BEDELİ AÇIKLANDI

ABDil yAŞArOĞlu
2025 yılı günlük yemek ücreti 1

Ocak’tan itibaren KDV dahil ola-
rak yeniden belirlendi. Türkiye'de
çalışanlara verilecek olan günlük
yemek ücreti 240 lira oldu. Yüzde
10 KDV dahil minimum ödenmesi
gereken yemek ücreti ise 264 lira

olarak belirlendi.

2024'te 187 lirA OlArAk 
uyGulAnIyOrDu
2024 yılında KDV dahil 187 TL

olan günlük yemek bedelinde gelir
vergisi istisna tutarı 30 Aralık 2024
tarihli 32768 sayılı Resmî Gaze-

tede yayımlanan 329 Seri No’lu
Gelir Vergisi Genel Tebliği uya-
rınca 2025 yılı için önceki seneye
göre yüzde 41,18 artış yapılmış
oldu. Öte yandan, yemek kartları
için Sosyal Güvenlik Kurumu prim
istisnasında ise üst limit 2 Aralık
tarihli karar ile kaldırılmıştı. 

YEMEK ÜCRETLERİ BELLİ OLDU
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hABer merkezi 
Büyükşehir Belediye Başkanı

Bülent Nuri Çavuşoğlu, yeni yıl
dolayısıyla bir kutlama mesajı ya-
yımladı. Göreve geldikleri gün-
den bu yana tüm özverilerini De-
nizli için harcadıklarını ifade
eden Başkan Çavuşoğlu, 2025 yı-
lında da halka hizmet için yapıla-
cak projelerin durmadan devam
edeceğini vurguladı. Çavuşoğlu
mesajında Denizli’nin hak ettiği
hizmetlere ulaşmaya başladığının
altını çizerken 2025 yılında da in-
san odaklı, insanı öncüleyen sos-
yal projelere imza atılacağını be-
lirtti. Çavuşoğlu şu ifadeleri kul-
landı, “2025 yılına adım atarken,
geçtiğimiz yıl boyunca bir arada
yaşadığımız tüm zorlukları, başa-
rıları ve güzel anıları hatırlayarak
geleceğe umutla bakıyoruz. Göre- ve geldiğimiz 4 Nisan’dan bu yana, “Tek şiarımız halka hiz-

met” diyerek vatandaşlarımız için
birçok projeye imza attık. Mazba-
tayı aldığımız günden bugüne,
Denizli’nin kaynaklarını yine
şehrimizin insanlarına harcadık.
Umuyorum ki 2025 yılı, şehrimi-
zi daha da güzelleştirmek, daha
güçlü ve huzurlu bir toplum oluş-
turmak için yeni fırsatlar suna-
cak. Hep birlikte, el birliğiyle
tüm hayallerimizi gerçeğe dönüş-
türmek için çalışacağımıza olan
inancım tamdır. Birlikte daha
güçlü ve daha parlak bir gelecek
için emin adımlarla ilerleyeceğiz.
2025 yılının, sağlık, mutluluk,
barış ve başarılarla dolu olmasını
temenni eder; tüm hemşehrileri-
me sevdikleriyle birlikte huzur
dolu bir yıl geçirmelerini dilerim.
Tüm vatandaşlarımızın yeni yılı
kutlu olsun.” 

Burak Coşkun

GÖZLEM

VAKİT HATALARI AFFETME, KÜSLÜKLERİ GERİDE
BIRAKMA, BİRLİK OLMA ZAMANIDIR

Sevgili dostlarım-meslektaşlarım:
Giderek dijitalleşen dünyada büyük bir

belirsizlik çağında yaşıyoruz.Derinleşen
krizler, teknolojinin gazeteciliğe sunduğu
imkan ve riskler,derin bir belirsizlik ve gü-
vensiz bir ortamda çalışıyoruz.Değişen
dünyanın yanı sıra, değişen Türkiye, yeni-
den yapılanan gazetecilik.Önümüzde yeni
bir yıl var, 2025'e başlıyoruz. Her geçen
yeni yılda bir önceki yılı arasak ta, bu yıl di-
lediğimiz herşeyin gerçek olacağına inan-
malıyız.

Yeni yılda geçmişten ders çıkartarak,
ileriye emin adımlar atmalıyız. Türkiye'de
ve Denizli'de medya sektörünün yüzleştiği
sorunları kapsamlıbir şekilde analiz etme-
liyiz. Tekrar kurulur diye kendimizi kandır-
mak yerine bir daha kurulamayacak ga-
zete ve televizyon kuruluşlarının; ekipman,
sponsor ve maddi desteği bir yana bırakın,
bir daha böyle kendini iyi yetiştirmişgaze-
teci artık yetişmemesi mesleğin neredeyse
yok olacağı anlamına geliyor. 

Geçtiğimiz son 15 yılda medya kuruluş-
larının haber-abone adı altında finanse
edilmesi, gazete ve televizyonlarda he-
paynı kişilerin haberlerinin olması halk ta-
rafından bir istenmeme-okunmama, ortamı
oluşturmuştur. Bazı sivil toplum kuruluşları
ve meslek örgütlerinde danışman olarak
çalışan kişilerin bilgisiz ve sadece internet
ortamından yanlış bilgileri okuyarak yazıp
gönderdiği haberler; çalışma ortamınıiş
dünyasını yanlış yönlendirmiş geriye dö-
nüşü olmayan hatalara ve kutuplaşmaya
sebep olmuştur. 

Bir gazeteci-muhabir günde 2 yada 3
fotoğraflı haber yazabilirken, ortaya çıkar-
tılan kopyala-yapıştır gazetecilik kavramı
mesleğe çok zarar vermiştir.Hala kazı-ka-
zan, kopyala-yapıştır gazetecilik yaparak
gazeteciliği ayaklar altına alan kişiler yap-
tıklarından şimdi bile ders çıkarmıyor.

Artık Türkiye internet haberciliğine doğru
gidiyor.Bunun anlamı: Türkiye'de 2 yıl
sonra basılı gazete ve dergi kalmayacağı
anlamına geliyor. Matbaa işçiliği pahalanı-
yor, kağıt ve boya pahalanıyor,gazete ba-
sım ücreti ilerleyen dönemde şimdinin 5
katına çıkabilir.Bazı taraflarca propagan-
dası yapılan 'Artık Gazete okunmuyor, in-
ternete geçin' sözlerininneden söylendiği-
nin cevabı kendi içinizde gizlidir.

Denizli'de neredeyse sağlık sorunları ol-
mayan gazeteci bulunmuyor. Kalp, tansi-
yon, şeker..

Meslek hastalıkları.Vakit sağlığa dikkat
etme vaktidir. Sağlıklı beslenme
vaktidir.Vakit medya çalışanlarının sigara-
alkol gibi kötü alışkanlıkları bırakma vakti-
dir. Sağlam kafa, sağlam vücutta bulunur.
Vakit şimdiye kadar yapmadığınız spor faa-
liyetlerini yapma vaktidir.

Medya sektörü, okur kaybetmeye de-
vam ediyor.Genç nesil artık haber izleyip-
okumuyor.Tek bir siyasi parti ve meslek
örgütünün haberi verilerek yapılan haber-
lerokurların güvenini zedeliyor. Verilen ha-
berlerde her siyasi görüşten kişinin görüşü
alınmalıdır. Tek taraflı habercilik yerine,
halkın her kesimine hitap eden habercilik
doğru olanıdır. Tek taraflı habercilik yapa-
rakbu tutumuna devam eden medya kuru-
luşları yeni yılda artık faaliyetinedevam
edemeyecek noktaya geleceğini anlamıştır. 

Yapay zekayla birlikte emek vermeden
yazılan haberler; yine yapay zeka tarafın-
dan, yapay zekaya yazdırıldığı tespit edi-
lebilmektedir. İnternet ortamında yapılan
her faaliyet, yazılan haber yüzde 70 ora-
nında değiştirilip kullanılsa bile kopyalan-
dığı anlaşılabilmektedir. 

Vakit geçmişte yaşananlardan ders ala-
rak, bir daha hata yapmama vaktidir.Vakit
küslükleri geride bırakarak hataları affetme,
birlik olma vaktidir.Vakit ayrışmayı, kutup-
laşmayı durdurma vaktidir.

Türkiye'ye karşı duyduğumuz bağlılık
bize 2025 yılında şunları yapmamızı söy-
lüyor: Vakit; Birbirimize sarılma, sevgimizi-
aşkımızı ilan etme, hataları affetme,küs-
lükleri geride bırakma, yaptığımız hataları
tekrar etmeme, daha çok çalışma, birbiri-
mizesevgi dolu sözler söyleme, birbirimize
sımsıkı sarılarak öpüşme, birbirimizisevgi
ile ısıtma, barışma ve birlik olma vaktidir.

Böyle yaparsak hiçbir güç bizi ayıra-
maz..

Vakit karanlığın üzerine Güneş gibi
doğma vaktidir..

De niz li Güneş Gazetecilik Sanayi ve Ticaret Limited
Şirketi Adına İmtiyaz Sahibi

Ad res: Atalar Mh. 1346 Sk. No: 24 Lise 51 İş Merkezi 
Kat: 2 D: 5 Pamukkale-Denizli

İletişim Te l: 0 258 265 59 99 - 0 533 318 4420

Basım yeri: İHLAS GAZETECİLİK A.Ş. 
YENİGÖL MAH. SERİK CAD. NO: 38 ANTALYA   TEL: 0 242 340 50 40

www.denizligunes.com denizligunesgazetesi@gmail.com

Yayın türü: Ye rel süre li yayın

Denizli Güneş Ga ze te si Basın Mes lek 
İlke le ri ne uy ma ya söz ver miş tir. 

Ga ze te mi zin köşe ya zar ları 
ken di yazılarından so rum lu dur.

So rum lu Yazı İşle ri Müdürü: Abdil YAŞAROĞLU

DAĞITIM: Turkuvaz Dağıtım A.Ş.

UETS: 25868-70713-79177

Yıl:1 Sayı:9
01 OCAK 2025 ÇARŞAMBA

KADİR ALTINOLUK

Denizli

BAŞKAN ÇAVUŞOĞLU: PROJELER DURMAYACAK
Büyükşehir Belediye Başkanı Bülent Nuri Çavuşoğlu, yeni yılda da projelerin durma-
dan devam edeceğini açıkladı.  Başkan Çavuşoğlu, “Tek şiarımız halka hizmet” dedi. 

hABer merkezi 
Pamukkale Belediye Başkanı

Ali Rıza Ertemur, yeniyıl mesa-
jında 2024 yılını değerlendirerek,
2025 projelerini anlattı. Başkan
Ertemur, “Pamukkale emin eller-
de. 2025 daha güzel olacak” dedi.
Başkan Ali Rıza Ertemur, 2024
yılının hem Pamukkale hem de
ülkemizaçısından güzel bir yıl ol-
duğunu dile getirdiği yeni yıl me-
sajında, “2024 bize şans getirdi.
Pamukkale Belediyesi’nin, Pa-
mukkale ilçesinin Belediye Baş-
kanı olmak ayrı bir haz ayrı bir
mutluluk. 2024 yılının başlarında
bunun sevincini ve mutluluğunu
yaşadık” dedi. Başkan Ertemur,
mesajında, 2024 yılını planlama
yılı olarak geçirdiklerini ve 2025
yılında çok ciddi projeleri hayata
geçireceklerini vurguladı. 2024
yılını planlı olarak geçirdiklerini
belirten Ertemur, yeni yılda çok

ciddi projelerin hayata geçeceğini
açıkladı. Ertemur, “2025 yılında
vatandaşımız bu farkındalığı ken-
di gözüyle görecek. 40-50 yıllık
kronikleşmiş sorunları olan ma-
hallelerimiz var. Bunlarla ilgili
neler yapabiliriz konusunda ciddi
çalışmalarımız var. Altyapı çalış-
malarımız da devam ediyor. Pa-
mukkale ilçesi, Tavas’tan başlı-
yor, Güney’e kadar gidiyor. Çal’a
kadar dayanan bir coğrafya ve bu
coğrafyanın büyük bir bölümü
kırsal. Kırsal bölgeyi ayırıyoruz.
Karahayıt’taatıl durumdaki hiz-
met binasını restore ettirdik. Ora-
ya bir birim kuracağız. Kırsal ke-
simden merkeze olan gidiş geliş-
lerde kaybettiğimiz zaman dilimi-
ni ortadan kaldırmış olacağız. Be-
lediyemizde ekonomik anlamda
yaşadığımız sıkıntılar olmasına
rağmen, fen işleri ve temizlik iş-
leri hizmetlerimizi daha hızlı iler-

letmek açısından araç ilgili mü-
dürlüklerimizi araç yönünden

güçlendiriyoruz” dedi. 

BurAk COŞkun
Pamukkale Üniversitesi (PAÜ) Rektörü Prof. Dr.

Ahmet Kutluhan, 2024 yılını değerlendirdi. Rektör Kut-
luhan: “Üniversite olarak akredite olmayı başardık”
dedi. Üniversite olabilmenin birçok faktörü olduğunu
belirten Rektör Kutluhan, “Örneğin biz kaliteye çok
önem verdik. Dolayısıyla kurumsal akreditasyon dediği-
miz YÖKAK’a başvurumuzu yaptık. Bizi denetleyin
eğer hak ediyorsak bizi akredite edin dedik ve akredite
olmayı başardık. Bu yaptığımız her işin kaliteli olması
noktasında çok önemliydi. Diğer taraftan kurumsal
kamu binalarının enerji verimlilik (KABEV) projesi
vardı. Bu projemiz bitmek üzere, Üniversitemizdeki
otoparkların üzerine güneş enerji panelleri yerleştirildi.
Üç binamız izolasyondan geçti. Büyük ısınma sistemle-
rimiz değiştirildi. 24 milyon dolarlık bir projeyi biz şu
an bitirmek üzereyiz. İnşallah ileriki dönemlerde bu
projenin faydaları çok daha iyi anlaşılacaktır” dedi.
Kutluhan şunları söyledi, “Üniversite olarak eğitimde
hem teorik yönde hem de pratik yönde biz öğrencileri-
mizi geliştirme konusunda çok güçlü adımlar attık. 150
bin mezun öğrencimizden 50 binden fazla mezunumuz
Mezun Takip Sistemi’ne kayıtlı. Kampüs hayatında ye-
şil kampüs YÖK sıralamasında ilk 5’teyiz.” 

BAŞKAN ERTEMUR: PAMUKKALE EMİN ELLERDE

PAÜ, MODEL OLMA YOLUNDA

hACI SelAmOĞlu
Daha önce depremi yaşayan Acıpayam ilçe-

sinde vatandaşları bilgilendirmek, bilinçlendir-
mek adına Acıpayam Belediye Başkanı Yıldı-
rım, DAK ile işbirliği yaptı. İki kurum arasında
imzalanan protokolle ilgili Başkan Yıldırım,
"Belediyemiz ve DAK arasında imzalanan pro-
tokol ile eğitim alanında önemli bir işbirliği
başlatıyoruz. Bu işbirliği sayesinde, vatandaşla-
rımıza yönelik kaliteli eğitimler sunarak, bilgi
ve becerilerini artırmalarına ve doğal afetler ko-
nusunda bilinçlenmelerine katkı sağlayacağız.
Belediyemiz, eğitimlerin her aşamasında destek
olacak ve daha fazla kişiye ulaşabilmek için ge-
reken tüm altyapıyı sağlayacak. Bu protokolün,
toplumumuzun gelişimine büyük katkı sağlaya-
cağına inanıyor, birlikte daha güçlü bir gelece-
ğe doğru adım atacağımızı belirtmek istiyo-
rum." ifadelerini kullandı.

Acıpayamlılar deprem konusunda bilinçlenecek 
Acıpayam Belediye Başkanı Ecz. Levent Yıldırım ve Dağ Arama Kurtarma(DAK)
DAK Yönetim Kurulu Başkanı Mustafa Etiman arasında protokol imzaladı.



hACI SelAmOĞlu
Denizli İl Sağlık Müdürü Uz. Dr.

Berna Öztürk, Sağlık Bakanlığı tara-
fından birinci basamak sağlık hiz-
metleri ile ikinci ve üçüncü basamak
sağlık hizmetleri arasındaki dijital
entegrasyon çalışmalarının tamamla-
narak 1 Ocak 2025’den itibaren uy-
gulanmaya başlanacağını belirterek,
yeni sistemle birlikte aile hekimleri-
nin hastanelerden direk tahlil ve tet-
kik isteyebileceğini söyledi. Birinci
basamak sağlık kuruluşları ile ikinci
ve üçüncü basamak sağlık kuruluş-
ları arasında oluşturulan dijital en-
tegrasyon sisteminin sağlık
hizmetlerinin etkin, hızlı ve verimli
şekilde sunulmasına olanak sağlaya-
cağını anlatan Öztürk, yeni sistemle
birlikte hekim-hasta ilişkisindeki
memnuniyet oranının arttıracağını
söyledi. 

Aile hekimleri mhrS 
ÜzerinDen hAStAne 
rAnDeVuSu 
AlABileCek
Aile hekimlerinin Merkezi Hekim

Randevu Sistemi (MHRS) üzerinden
kendilerine kayıtlı hastaları için hasta-
nelerden muayene randevusu alabilece-
ğini belirten Öztürk, “Aile hekimleri
kendisine kayıtlı hastasını muayene
veya değerlendirmesi sonucunda hasta-
neye yönlendirilmesine karar verdi-
ğinde kullandıkları sağlık bilgi yönetim
sistemi üzerinden sevk ve hekim notu
oluşturabilecek. Oluşturdukları not bil-
gisi, hastanedeki hekimler tarafından
görüntülenebilecek. İkinci ve üçüncü
basamaktaki hekimler aile hekimi tara-
fından yönlendirilen hastayı değerlen-
dirdikten sonra aile hekimine geri
bildirim notu yazabilecek” dedi. 

“GÖrÜntÜleme Ve 
lABOrAtuAr 
tetkikleri 
iSteyeBileCekler”
Öztürk, yeni sistemle birlikte aile

hekimlerinin Röntgen, Mamografi, Ult-
rason gibi görüntüleme ve laboratuar

tetkiklerini doğrudan hastanelerden
talep edebileceğini, hastaların da hasta-
neye gidip herhangi bir poliklinik kaydı
yaptırmadan tetkiklerini yaptırabilecek-
lerini açıkladı. Birinci, İkinci ve
Üçüncü basamak sağlık kuruluşların-
daki hekimlerin uygun gördükleri has-
taları danışmanlık hizmetlerinden
faydalanabilmesi için Sağlıklı Hayat
Merkezlerinden randevu oluşturabile-
ceklerini aktaran Öztürk, “MHRS üze-
rinden Sağlıklı Hayat Merkezine
randevusu oluşturulan hastaya ait son 3
hekim bilgi notu Sağlıklı Hayat Merke-
zindeki sağlık çalışanının kullandığı
sağlık bilgi yönetim sistemi ekranla-
rında görüntülenebilecek. Yine Sağlıklı
Hayat Merkezindeki sağlık çalışanı ki-
şiye verdiği danışmanlık hizmetleri ile
ilgili bilgi notunu sisteme kaydedebile-
cek. Sağlıklı Hayat Merkezlerinde gö-
revli sorumlu hekim ve diyetisyen,
herhangi bir sağlık kuruluşunda 90 gün
içerisinde yapılmış olan tahlil ve tetkik
sonuçlarını, kullandıkları sağlık bilgi
yönetim sistemi ekranları üzerinden gö-
rüntüleyebilecek. Vatandaşlarımız tüm
bu sonuçlarını kendi e-Nabız profille-
rinde de görebilecekler” dedi. 
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AiLE HEKiMLiGiNDE 
YENi DONEM

hACI SelAmOĞlu
Acıpayam Belediyesi, Dağ

Arama Kurtarma Derneği
(DAK) ile eğitim alanında iş-
birliği için protokol imzaladı.
Acıpayam Belediye Başkanı
Levent Yıldırım, “Belediyemiz
ve DAK arasında imzalanan
protokol ile eğitim alanında
önemli bir işbirliği başlatıyo-
ruz. Bu işbirliği sayesinde, va-
tandaşlarımıza yönelik kaliteli
eğitimler sunarak, bilgi ve be-

cerilerini artırmalarına ve doğal
afetler konusunda bilinçlenme-
lerine katkı sağlayacağız. Bele-
diyemiz, eğitimlerin her
aşamasında destek olacak ve
daha fazla kişiye ulaşabilmek
için gereken tüm altyapıyı sağ-
layacak. Bu protokolün, toplu-
mumuzun gelişimine büyük
katkı sağlayacağına inanıyor,
birlikte daha güçlü bir geleceğe
doğru adım atacağımızı belirt-
mek istiyorum" dedi. 

ACIPAYAM BELEDİYESİ İLE DAK 
ARASINDA PROTOKOL İMZALANDI

hACI SelAmOĞlu
Denizli Orman Bölge Müdürlüğü

tarafından kamu kurum ve kuruluşla-
rında çalışan personel ile Sivil Toplum
Örgütleri için düzenlenen Orman Yan-
gınlarıyla Mücadele Gönüllüsü Eği-
timleri kapsamında Ülker Yörükoğlu
Bilim ve Sanat Merkezi öğretmen ve
çalışanlarına eğitim verildi. Yapılan
eğitimde katılımcılara orman yangın-
larının nasıl başladığı, yayılımı ve
kontrol altına alınması sırasında nasıl
hareket etmeleri gerektiği ile güvenlik
önlemleri, yangın söndürme teknikleri
ve ekipman kullanımı anlatıldı. Eğitim
sonrası katılanlara sertifikaları verildi. 

ORMAN YANGINLARI EĞİTİMİ SONRASI SERTİFİKA
ihA-Denizli-Antalya karayo-

lunda etkili olan kar yağışı yolda
buzlanmaya sebep olması nede-
niyle ulaşım tek yönlü olarak
kısa süreli trafiğe kapatıldı. Tek-
rar ulaşıma açılan karayolunda
etkili olan yoğun sis nedeniyle
sürücüler zor anlar yaşadı. De-
nizli'de Cankurtaran mevkiinde
etkili olan kar yağışı ve soğuk
hava Denizli - Antalya karayo-
lunda trafiğin aksamasına neden
oldu. Kar yağışı ve soğuk hava
nedeniyle karayolunda buzlanma
oluşması sebebiyle tır ve otobüs
gibi büyük araçların geçişine izin

verilmezken, binek araçlarda ise
kış lastiği bulunan araçların geçi-
şine müsaade edildi. Kısa süreli
Antalya istikametine büyük araç-
lar ve kış lastiği bulunmayan
araçların geçişine kapatılan yol
bir süre sonra tekrar trafiğe
açıldı. Karayolları ekiplerinin
tuzlama çalışması yaptığı gö-
rüldü. Karayolunda etkili olan
yoğun siste sürücülerin zor anlar
yaşamasına neden oldu. Yer yer
görüş mesafesi 5 metreye kadar
düştüğü gözlemlendi. Karayolu
üzerinde polis ekiplerinin de gü-
venlik tedbirleri aldığı görüldü. 

YOĞUN SİS VE KAR YAĞIŞI
SÜRÜCÜLERİ ZORLUYOR

ihA-Denizli’de ormanlık
alana yakın bir noktaya kaçak
olarak dökülen atıkların ateşe ve-
rilmesi sonucu başlayan yangın
paniğe yol açtı. Alevlerin metre-
lerce yükseldiği yangın, orman-
lık alana sıçramadan söndürüldü.
Pamukkale ilçesine bağlı Kara-
kurt mahallesindeki ormanlık
alana yakın bir mesafeye kaçak
olarak dökülen büyük bölümü

plastik izolasyon malzemesi ve
strafor olan atıklar, henüz bilin-
meyen kişi veya kişilerce ateşe
verildi. Genç çam ağaçlarının
bulunduğu ağaçlandırma saha-
sından yükselen dumanlar, ken-
tin birçok noktasından görüldü.
Dumanları gören vatandaşların
ihbarı üzerine bölgeye itfaiye
ekipleri sevk edildi. Metrelerce
yükselen alevlere kısa süre mü-

dahale eden Büyükşehir
Belediyesi itfaiye ekip-
leri yangını ormanlık
alana sıçramadan kontrol
altına aldı. Orman sahası-
nın hemen yanı başında
çıkan yangın, bir vatan-
daş tarafından cep telefo-
nuyla görüntülendi.
Kaçak atıkların tutuştu-
rulmasıyla başlayan yan-
gına ait görüntüleri
paylaşan görgü tanıkları,
yaşanabilecek bir afete
yol açabilecek duyarsız-
lığa tepki gösterdi. Yan-
gınla ilgili soruşturma
başlatıldı. 

TUTUŞTURULAN KAÇAK ATIKLAR 
AZ DAHA ORMANI YAKIYORDU ihA-Denizli'nin Çivril ilçesinde

millet bahçesi içinde meydana gelen
su kaçağını tamir etmek için başlatı-
lan imece usulü tamirat çalışması
sona erdi. Vatandaşların el ele ver-
diği tamiratın ardından bölge kısa sü-
rede suyla doldu. İlçeye bağlı Işıklı
Mahallesi'nde yapımı tamamlanan
görsel güzelliğiyle büyük ilgi topla-
yan Millet Bahçesi içindeki su havu-
zunda meydana gelen kaçak, mahalle
sakinleri tarafından imece usulüyle
tamir edildi. Tamiratı bitirilen bölge
kısa sürede suyla doldu. Yerli ve ya-
bancı konukları mest eden muhteşem
görsel güzellik geri geldi. Işıklı Ma-
hallesi Muhtarı Serkan Aymaz,
soğuk havaya rağmen mahalle sakin-

lerinin desteğiyle tamirat çalışmasını
kısa sürede tamamladıklarını söyledi.
Akgöz bölgesindeki havuzda yaşa-

nan su kaçaklarını önle-
mek için Denizli
Büyükşehir Belediyesi
DESKİ Genel Müdürlü-
ğünden gelen 13 kamyon
malzemenin imece usu-
lüyle mahalle sakinleri ta-
rafından traktörlerle
kaçağın bulunduğu alana
taşındığını anlatan Muhtar
Aymaz, “Kamyon ve kep-
çeler kaçağın olduğu böl-

geye giremediği için gelen malze-
meyi traktörlerle taşıdık. Emeği
geçen tüm mahalle sakinlerime çok
teşekkür ederim. Emeklerine sağlık.
Işıklı Millet Bahçemiz tekrar görsel
güzelliğine kavuştu. Yağan yağmur
ve kar suları da Işıklı Baraj Gölü'nde
su seviyesinin yükselmesine büyük
katkı sağladı. İnşallah yağışlar böyle
devam eder. Yıllardır yaşanan kurak-
lığın etkilerinin bu şekilde azalaca-
ğını umut ediyoruz. Mahallemize
destek veren, çalışmalarımıza katkı
sunan herkese bir kez daha çok te-
şekkür ediyorum” dedi. 

SU KAÇAĞINI İMECE USULÜ TAMİR ETTİLER



701 OCAK 2025 ÇARŞAMBA

ERKKILINC: HEDEF 5 MiLYAR LiRA
BİK Genel Müdürü Cavit Erkılınç, bundan önce olduğu gibi bundan sonra da basın mensuplarının yanında
olmayı; çoğulcu, katılımcı, akılcı hareket etmeyi ve istişare mekanizmasını işletmeyi sürdüreceklerini söyledi

hABer merkezi
Basın İlan Kurumu (BİK) Genel Mü-

dürü Cavit Erkılınç, yayımladığı mesajla
basın mensuplarının yeni yılını kutladı.
Kararlı ve emin adımlarla hedeflere
giden yolda tüm merhaleleri başarıyla
geçmenin verdiği mutluluğu ve haklı gu-
ruru basın mensuplarıyla paylaşmak iste-
diğini dile getiren Erkılınç; bu başarıda
gazeteler, internet haber siteleri ve dergi-
lerden oluşan 2 bini aşkın paydaşın des-
teğinin ve gücünün etkisinin çok büyük
olduğunu belirtti. İnternet haber siteleri-
nin süreli yayın kapsamına alınmasının
üzerinden iki yıldan fazla bir süre geçti-
ğini hatırlatan Genel Müdür Erkılınç,
“İlk gün ne dediysek, neyin sözünü ver-
diysek yerine getirdik. Gazetelerimiz
bekleme süresine tabi olmadan kendi in-
ternet haber sitelerine resmî ilan ve rek-
lam alırken birbirinden bağımsız
oluşturduğumuz iki ayrı ilan ekosistemi
sağlıklı bir şekilde işleyişini sürdürüyor”
dedi.

5 milyar liralık resmî ilan ve 
reklam hedefi
Mesajında,Basın İlan Kurumu tara-

fından basın kuruluşlarına verilen resmî
ilan ve reklam desteklerine değinen Erkı-
lınç, “2024 yılı için 4 milyar TL’lik resmî
ilan ve reklam dağıtmayı hedeflemiştik,
ilan adetlerindeki düşüşe rağmen şükür-
ler olsun bu tutara ulaştık. Diğer taraftan
Türkiye’nin ilk yerli ölçümleme sistemi
olan BİK Analitik’in markalaşması ile
uluslararası kalite ve güvenilirlik belgele-
rinin alınması süreçlerini tamamladık.
Hiçbir tartışmaya mahal vermeyecek şe-
kilde güvenilir ölçümleme yapan BİK
Analitik’in anlık ve çok yönlü raporlama
yapabilme yeteneğini paydaşlarımızın is-
tifadesine sunmaya yönelik çalışmaları-
mız ise sürüyor. Yeni yılda, ekonomideki

daralma da dikkate alındığında 5 milyar
TL büyüklüğünde resmî ilan ve reklam
bütçesine ulaşmanın gayreti içinde olaca-
ğız. Bununla birlikte, sadece resmî ilana
bağlı yayıncılığa odaklanan ve ısrarlı
uyarılarımıza rağmen farklı gelir model-
leri geliştiremeyen yayınlarımızın 2025’i
çok zor geçireceğine dair endişelerimi ise
ne yazık ki koruyorum. Yine, mesleki

dönüşümünü sağlayamamış, ticari an-
lamda doğru zamanda doğru tercihlerde
bulunamamış yayınlarımızın daha fazla
vakit kaybetmeden güç birliğine gitme-
leri gerektiğinin altını çizmek istiyorum”
ifadelerini kullandı.

ilan adetlerindeki düşüşe 
çare arayışları
Resmî İlan Fiyat Tarifesine yapılan

zammı da değerlendiren Genel Müdür
Erkılınç, şunları kaydetti:

“Son iki yılda Resmî İlan Fiyat Tari-
fesine yapılan yüzde 100 oranındaki
zamların ardından yeni zam oranını
düşük bulanlarınız mutlaka çıkacaktır.

Bu beklentiyi saygıyla karşılamakla be-
raber tüm samimiyetimle ifade etmek is-
terim ki belirlenen oranın üzerinde
yapılacak zammın, getirisinden fazla gö-
türüsü olacaktı. Yoksa aynı gemide bu-
lunduğumuzu en iyi bizler biliyoruz.
Önümüzdeki dönemde enerjimizin
büyük bir bölümünü ekonomik gerekçe-
lerle yayımlatılmak istenmeyen, elimiz-
den giden veya gitmek üzere olan
ilanlara harcamamız gerekiyor. Bu me-
sele, Kurumumuzun ve sizlerin bireysel
gayretleriyle üstesinden gelinebilecek bo-
yutu çoktan aşmış görünüyor. Sektördeki
meslek kuruluşlarına bir kez daha çağ-
rıda bulunuyor; dalgaların karayı aşındır-
ması misali resmî ilanların maalesef gün
gün eridiğini hatırlatıyorum.Tüm bunları
ifade ederken mesleğimiz adına asla kara
tablo çizmiyor, aksine gerçekleri konuş-
manın sorunun tespitine ve çözüm üretil-
mesine katkı sunacağını düşünüyorum.
Ve her şeye rağmen önümüzdeki yıllarda
mesleki anlamda çok daha nitelikli, eko-
nomik anlamda çok daha güçlü, dış et-
menlere karşı çok daha dirençli yayınlara
sahip olacağımıza inanıyorum.”

“nitelikli ve istikrarlı 
yayınlara kavuşmalıyız”
Basın İlan Kurumu’nun bundan

önce olduğu gibi bundan sonra da
basın mensuplarının yanında olmayı;
çoğulcu, katılımcı, akılcı hareket et-
meyi ve istişare mekanizmasını işlet-
meyi sürdüreceğini vurgulayan
Erkılınç, mesajını şöyle tamamladı,
“Gelecek perspektifimiz ise tümüyle
nitelikli ve istikrarlı gazeteler ile inter-
net haber sitelerine kavuşmaktır.Bu
duygu ve düşüncelerle yeni yılınızı
tebrik ediyor; aileniz, sevdikleriniz ve
çalışma arkadaşlarınızla birlikte geçi-
receğiniz mutlu seneler diliyorum.”

hABer merkezi 
Denizli Valisi Ömer Faruk Coş-

kun yeni yıl mesajı yayımladı. Vali
Coşkun mesajında; “Yeni yılla bir-
likte hedeflerimize ulaşmak için
çok çalışıp başta kamu kurum ve
kuruluşlarımız olmak üzere toplu-
mun tüm kesimleriyle el ele vererek
cennet vatanımızın gelişmesi için
daha çok gayret göstermeliyiz”
dedi.

Vali Coşkun yeni yıl mesajı ya-
yımladı. Vali Ömer Faruk Coşkun,
yeni yıl mesajında şu ifadelere yer
verdi; “Her yeni yıl, yeni bir baş-
langıçtır. Yeni umutları ve beklenti-
leri beraberinde getirmektedir. 2024
yılını acı ve tatlı hatıralarıyla geride
bırakırken, içimizdeki büyük umut-
lar, beklentiler, yeni hedefler ve he-
yecanla hep beraber yeni bir yıla
giriyoruz. Öncelikle 2025 yılının
ilimiz, ülkemiz, milletimiz ve tüm
insanlık için hayırlı bir yıl olmasını,
yeryüzünde barışa, dostluğa, daya-
nışmaya vesile olmasını diliyorum.
Yeni yılın önceki yıllardan daha be-
reketli, huzurlu, sağlık ve mutluluk
içinde geçmesi, güzellikleriyle unu-
tulmayacak bir yıl olmasını gönül-

den temenni ediyorum” dedi.

“Cennet vatanımızın 
gelişmesi için daha çok 
gayret göstermeliyiz”
Yeni yıl ile birlikte hedeflere

ulaşmak için çok çalışıp kamu
kurum ve kuruluşlar olmak üzere
toplumun tüm kesimleriyle el ele
vereceklerini belirten Vali Coşkun,
“Cennet vatanımızın gelişmesi için
daha çok gayret göstermeliyiz.
Yeni dönemdeki en büyük dilek ve
temennimiz, dünyada yaşanan sa-
vaşların neden olduğu acı ve gözya-
şının dinmesi, yeryüzündeki bütün
mazlumların karşı karşıya kaldığı
insanlık dışı muamelenin, zulmün
ve vahşetin sona ermesi ve bütün
bunların yerini barış, huzur ve refah
iklimine bırakmasıdır. Bu duygu ve
düşüncelerle yeni yılın milletimize,
ülkemize ve tüm insanlığa sağlık,
huzur, barış, mutluluk ve hayırlar
getirmesini temenni ediyor; aziz şe-
hitlerimizi rahmetle, gazilerimizi
minnetle anıyor; bütün Denizlili
hemşehrilerimin yeni yılını tebrik
ediyor, sevgi ve saygılarımı sunu-
yorum” dedi. 

“DENİZLİ'NİN GELİŞMESİ İÇİN 
DAHA ÇOK GAYRET GÖSTERECEĞİZ"

hABer merkezi 
AK Parti Denizli İl Başkanı Yücel

Güngör, yeni yıl mesajında vatandaş-
lara seslenerek; “Türkiye'yi hedefle-
rine ulaştırmak için her yıl olduğu gibi
2025'te de durmadan, yorulmadan,
gece gündüz çalışarak yolumuza
devam edeceğiz” dedi. AK Parti De-
nizli İl Başkanı Yücel Güngör, 2025
yılının gelişini kutladı. Başkan Gün-
gör, 2025 yılının gelişi nedeniyle ya-
yımladığı mesajında “Ülkemiz ve
milletimiz ile çok önemli gelişmelerin
yaşandığı bir yılı daha geride bıraktık.
Allah'ın izniyle yeni ümitler ve heye-
canlar eşliğinde 2025 yılına gireceğiz.
Yeni miladi yılın, aziz milletimiz
başta olmak üzere bütün insanlığa ha-

yırlar getirmesini içtenlikle diliyorum.
Bizim için her geçen yıl, geçip gitmiş
bir yıl değildir. Bizim amacımız her
zaman önümüzdeki yılların daha ha-
yırlı, daha güzel, hakkın rızasını ve
milletimizin duasını aldığımız yıllara
erişmenin mutluluğunu yaşamaktır.
Bizler inanıyoruz ki 2025 yılı, ümitle-
rimizin daha çok tazelendiği, çalışma
azmimizin artarak yükseldiği, birlik,
beraberlik ve kardeşlik içinde ülkemi-
zin çok daha güzel günlere ulaştığı bir
yıl olacaktır. Bu yıl da çağdaş ve de-
mokratik bir Türkiye idealini en üst
seviyede gerçekleştirmek ve milleti-
mizin sevinçlerini çoğaltmak adına,
hep birlikte sorumluluklarımızı yerine
getireceğiz” diye konuştu. 

“2025 ÜLKEMİZİN ÇOK DAHA FERAH 
GÜNLERE ULAŞTIĞI BİR YIL OLACAKTIR”

hABer merkezi 
Merkezefendi Belediye Başkanı

Şeniz Doğan, yeni yıl dolayısıyla bir
kutlama mesajı yayımladı.

2025 yılında da Merkezefendi için
en doğru, en güzel hizmetleri yapmaya
devam edeceklerini belirten Başkan
Doğan, “Biz Merkezefendililer büyük
bir aileyiz. Her yıl olduğu gibi, yeni
yılda da hep birlikte, ilçemizi daha da
güzelleştirip geliştirmeye devam ede-
ceğiz. 2024 yılını geride bırakıyor ve
yepyeni bir yılı karşılıyoruz. 2024
bizim için hayatın her alanına doku-
nan, ilçemizin her canlısına, her soka-
ğına, her kapısına seslenen bir yıl oldu.
Bizler, 2025 yılında da ilçemiz ve ilçe-
mizin güzel insanları için yılmadan,
yorulmadan çalışmaya, üretmeye ve
üretenleri desteklemeye devam edece-
ğiz. Bütçeyi doğru kullanarak, insan
odaklı, insana dokunur çalışmalarımız
yeni yılda da artarak devam edecek.

Dostluğun, barışın, sevginin, huzurun,
hukuk ve adaletin olduğu bir yıl olma-
sını diliyorum. Merkezefendimiz gibi
güzel ve mutlu bir yıl olmasını te-
menni ediyor, başta Merkezefendili
hemşehrilerim olmak üzere tüm vatan-
daşlarımızın yeni yılını içtenlikle kut-
luyorum” diye konuştu. 

BAŞKAN DOĞAN’DAN 
YENİ YIL MESAJI

 hABer merkezi 
Merkezefendi Belediyesi’nin ev sa-

hipliğinde Türkiye’nin sevilen radyocusu
Nihat Sırdar’la “90'lar Kafası” DJ perfor-
mansı Denizlililere unutulmaz bir akşam
yaşattı. Merkezefendi Belediye Başkanı
Şeniz Doğan, “Yeni yılın coşkusunu,
enerjisini ve heyecanını Merkezefendi-
mizde ve Denizlimizde yaşatmak iste-
dik” dedi. Kültür ve sanat etkinliklerine
devam eden Merkezefendi Belediyesi,
yeni yıl öncesi özel bir etkinlik daha ger-
çekleştirdi. Türkiye’nin sevilen radyo
programcısı Nihat Sırdar "90'lar Kafası”
DJ performansıyla Denizlililer ile bu-
luştu. Merkezefendi Kültür Merke-
zi’ndeki etkinlik, yeni yıl öncesi
katılımcılara nostaljik bir gece sunarak
büyük ilgi gördü. Yoğun katılım gösteren
vatandaşlar, 90'lı yılların hafızalardan si-
linmeyen şarkıları ile doyasıya eğlendi.
Alanı dolduran Denizlililer, Sırdar’ın çal-
dığı 90'lar müziğiyle coştu, eski şarkılara

eşlik etti ve unutulmaz bir gece yaşadı.
Etkinliğe Denizli Büyükşehir Belediye
Başkanı Bülent Nuri Çavuşoğlu, Güney
Belediye Başkanı Mehmet Ali Eraydın,
Buldan Belediye Başkanı Mehmet Ali
Orpak, Acıpayam Belediye Başkanı Le-
vent Yıldırım, Cumhuriyet Halk Partisi
Merkezefendi İlçe Başkanı Müjdat İlhan,
Cumhuriyet Halk Partisi Merkezefendi
Kadın Kolları Başkanı Servet Tetik, Pa-
mukkale Belediye Başkan Yardımcısı
Himmet Yavaş, meclis üyeleri ve muh-
tarlar da katıldı. Yeni yılın sağlık, barış ve
mutluluk getirmesi temennisinde bulunan
Başkan Doğan, “Harika görünüyorsunuz.
Yeni yılın coşkusunu, enerjisini ve heye-
canını Merkezefendimizde ve Denizli-
mizde yaşatmak istedik. Şu an burada bir
ilki gerçekleştiriyoruz. Her yeni yılda çok
heyecanlanıyorum. Çünkü her yeni yıl
yeni umutlar ve yeni hayallerdir. Bir
nebze olsun yüzünüzü güldürmek, eğlen-
menizi sağlamak istiyoruz. Nihat Sırdar

ile “90’lar Kafası”nda, 90’lı yılların en
sevilen şarkıları ile hep birlikte unutul-
maz bir akşam yaşadık. Performansıyla
içimizi ısıtan Nihat Sırdar’a, enerjileriyle
bu güzel akşamı aydınlatan tüm hemşeri-
lerime teşekkür ediyorum” diye konuştu.

“Şeniz BAŞkAnImIzIn 
emeĞi ÇOk BÜyÜk”
Denizli’nin kültür ve sanat şehri oldu-

ğunu belirten Denizli Büyükşehir Bele-
diye Başkanı Bülent Nuri Çavuşoğlu,
“Bu şehrin bu kadar güzel ve keyifli ol-
masında, bugünlerde birlikte bu yolcu-
luğu yapıyor olmamızda Şeniz
Başkanımızın emeği çok büyük. Emek-
leri için kendisine, bu güzel geceye eşlik
ettiğiniz için de sizlere çok teşekkür edi-
yorum. Herkesin mutlu olduğu, herkesin
daha da keyif aldığı bir şehir için çalışı-
yoruz. Yeni yıl hepimize güzellikler ge-
tirsin” ifadelerini kullandı.

hABer merkezi 
Denizli Ticaret Odası (DTO) Baş-

kanı Uğur Erdoğan, yazılı bir mesajla
halkın yeni yılını kutladı. 2024 yılında
pek çok başarılı projelere hayata geçi-
rildiğini ve 2025 yılını
büyük bir umutla karşı-
ladıklarını belirten Baş-
kan Erdoğan,
“Başarılarımızın katla-
narak büyümesi hede-
fiyle, 2025 yılını büyük
bir umutla karşılıyoruz.
Denizli’mizi çok daha
güçlü bir geleceğe taşı-
mak için, birlik ve bera-
berlik içinde el ele verip
çalışmaya devam edeceğiz. Üyeleri-
mize, iş dünyamızın kıymetli temsilci-
lerine ve halkımıza sağlık, mutluluk ve

başarı dolu bir yıl diliyorum” dedi. Er-
doğan, "Denizli’nin ihracat hacmini ar-
tırmak ve yeni pazarlarla buluşturmak
adına gerçekleştirdiğimiz uluslararası
ticaret fuarlarına yönelik organizasyon-

larımız ve sektörel iş bir-
liklerimizle, üyelerimizin
rekabet gücünü daha da
artırdık. İş dünyasının ihti-
yaçlarına yönelik eğitimle-
rimizle de
girişimcilerimizin ve fir-
malarımızın güncel mo-
dern iş yönetim
modellerine ulaşmalarını
sağladık. Üyelerimizin di-
jital dönüşüm süreçlerini

hızlandıracak projelerimizle, rekabet
avantajlarını güçlendirmeye çalıştık”
dedi. 

BAŞKAN ERDOĞAN: ÜYELERİN
REKABET GÜCÜNÜ ARTIRDIK

NİHAT SIRDAR 90’LAR ŞARKILARI İLE HEM COŞTU HEM COŞTURDU



hABer merkezi 
Cumhuriyet Halk Partisi

Denizli İl Başkanı Ali Osman
Horzum, yeni yıl mesajını ya-
yımladı. Başkan Horzum;
“AKP’nin 22 bin 104 TL’ye
mahkum ettiği asgari ücretliyi
yalnız bırakmayacağız. Cum-
huriyet Halk Partisi, halkın
umudu, güvendiği dal olmaya
devam edecek. Ülkemizi bu
karanlık zihniyetten kurtaraca-
ğız. 2025 yılından en büyük
umudumuz erken seçimdir. İlk
genel seçimde vatandaşları-
mız, Saray ve şürekasını bir
daha geri dönememek üzere
gönderecektir” dedi.

“hÜkÜmetin yAPmASI
Gerekenleri ChP’li
BeleDiyeler yAPtI”

Başkan Horzum, “2024 yı-

lını geride bıraktık. Cumhuri-
yet Halk Partisi olarak 2024
yılını 31 Mart zaferimizle taç-
landırmak çok önemli ve mut-
luluk vericiydi. 31 Mart’ta gö-
reve gelen belediye başkanları-
mız geride kalan 9 ayda sosyal
demokrat belediyecilik anlayı-
şı ile vatandaşlarımızı hizmetle
buluşturdu. AKP hükümetinin
ortaya çıkardığı ekonomik yı-
kımın gölgesinde belediye baş-
kanlarımız halkımızın yanında
oldu. Kent Lokantaları, Halk
Et, Halk Süt, Halk Ekmek gibi
ucuz ve hijyenik gıda ile va-
tandaşımızı buluşturduk. Üre-
ticiye gübre, mazot desteği
sağladık. Üreticinin satamadığı
ürünleri belediyelerimiz aldı.
Ve niceleri… Hükümetin yap-
ması gerekenleri CHP’li bele-

diyeler yaptı” dedi. 

“VAtAnDAŞImIz

SuÇlunun kArAnlIĞI
Getiren OlDuĞunu

BiliyOr”
Horzum, “2024 yılından

aklımızda kalanlar yine tutuk-
lamalar, haksızlıklar, zulümler
ve ekonomik kriz oldu. AKP
hükümeti, Saray’dan aldığı
pervasız güç ile halkımızı sefa-

lete sürüklemeye devam etti.
Vatandaşımıza hizmet etmek
isteyen CHP’li belediyeler ise
SGK’nın, maliyenin, bakanlık-
ların sopası ile engellenmeye
çalışıldı. Saray zihniyeti vatan-
daşa hizmet etmediği gibi hiz-
meti de engellemek için elin-
den geleni yaptı. Vatandaşımı-
zı adeta dipsiz bir kuyuda ka-
ranlığa mahkum etti. Tüm bu
çabalarına rağmen vatandaşı-
mız kim ‘AK’ kim ‘Kara’ artık
çok iyi biliyor. Vatandaşımız
onun refahını düşünenin Cum-
huriyet Halk Partisi olduğunun
çok farkında. Vatandaşımız
suçlunun karanlığı getiren ol-
duğunu biliyor. Bu garabet ik-
tidarın gitmesi gerektiğinin
farkında. İşte böyle bir 2024
yılını geride bıraktık” diye ko-
nuştu. 

“2025 yIlInDAn en
BÜyÜk umuDumuz
erken SeÇimDir”
“Şimdi önümüzde umudu-

muzu her daim korumamız ge-

reken koskoca bir 2025 yılı
var” diyen Horzum şu ifadele-
ri kullandı, “Yeni yılda beledi-
yelerimiz vatandaşımızı AKP
zulmüne terk etmeden hizmet-
lerine devam edecek. AKP’nin
22 bin 104 TL’ye mahkum et-
tiği asgari ücretliyi yalnız bı-
rakmayacağız. Cumhuriyet
Halk Partisi, halkın umudu,
güvendiği dal olmaya devam
edecek. Ülkemizi bu karanlık
zihniyetten kurtaracağız. 2025
yılından en büyük umudumuz
erken seçimdir. İlk genel se-
çimde vatandaşlarımız, Saray
ve şürekasını bir daha geri dö-
nememek üzere gönderecektir.
Var bir çaresi onun da adı:
Cumhuriyet Halk Partisi! Bu
duygu ve düşüncelerle, Yeni
yıl, tüm dünyada barışın hü-
küm sürdüğü, savaşların sona
erdiği bir yıl olsun. İnsanlığın
sevgiyle kucaklaştığı, umutla-
rın gerçeğe dönüştüğü ve da-
yanışmanın güçlendiği günler
getirsin.”

iLiMiZDE VEFAT EDENLER
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Gıda Mühendisleri Odası
Denizli İl Temsilcisi Umut
Ayana, gıda güvenliğine dik-
kat çekti. Ayana, vatandaşları
sağlıklı ve güvenilir gıda tü-
ketimi konusunda bilinçli ol-
maya çağırdı. Gıda Mühendis-
leri Odası Denizli İl Temsilci-
si Umut Ayana, ailenizle, sev-
diklerinizle güzel bir yılbaşı
geçirmek için güvenilir gıda
alışverişine önem verilmesi
gerektiğini hatırlatarak, “Gıda
güvenliğini ihmal etmeyin.

Bilinçli seçimler yaparak hem
kendinizi hem de sevdiklerini-
zi koruyun. Etiketinde son tü-
ketim tarihi, üretim yeri ve
Tarım ve Orman Bakanlığı
onayı olmayan ürünleri satın
almayın. Ambalajı yırtılmış
veya bozulmuş ürünlerden
uzak durun. Etiketsiz ürünler,
yaşanabilecek sağlık sorunla-
rına davetiye çıkarabilir” dedi.

taze ve güvenilir gıda
seçimi önemli

Et, süt ürünleri ve balık

gibi hayvansal gıdaların satın
alınmasında dikkat edilmesi
gerekenleri de açıklayan Aya-
na, “Etlerin mühürlü, balıkla-
rın taze ve parlak pullu oldu-
ğundan emin olun. Çiğ sütü
kaynatmadan tüketmeyin, çat-
lak veya kirli yumurtaları al-
mayın. Ayrıca, tahıl ve bakla-
gillerde küf ya da böcek izleri
varsa bu ürünleri kesinlikle
tüketmeyin. Şüpheli durumla-
rı Alo 174 Gıda Hattı’na bil-
dirin” dedi. ihA

Geçtiğimiz günlerde kuru-
luş aşamalarını tamamlayan
Yörük Türkmen Vakfı Deniz-
li Şubesi, düzenlenen tören ile
açılışını gerçekleştirdi. Yörük
Türkmen (Yör-Türk) Vakfı, il
başkanlığı ofisini Merkez-

efendi ilçesi Saraylar Mahal-
lesi'nde tören ile açılışını yap-
tı. Törene, Denizli Büyükşe-
hir Belediye Başkan Yardım-
cısı Ali Marım, Doç. Dr. Dev-
rim Alkaya, sivil toplum ku-
ruluş temsilcileri ve üyeleri

katılım sağladı. Açılışlara de-
vam edeceklerini ve mutlu ol-
duğunu ifade eden Yör-Türk
Vakfı Denizli İl Başkanı Hü-
dai Sarı, “Denizli merkez şu-
bemizin açılışını gerçekleştiri-
yoruz. Çok mutluyuz. Bura-
daki açılıştan önce Honaz'da
açılış gerçekleştirmiştik. Şim-
di Denizli merkez açılışının
ardından Buldan, Güney, Sa-
rayköy ve Acıpayam gibi il-
çelerimizde peş peşe açılışla-
rımızı gerçekleştireceğiz. Bü-
tün üyelerimize ve vatandaş-
larımıza hayırlı uğurlu olsun
diliyorum” dedi. ihA
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BurAk COŞkun
Analog Fotoğraf makinelerinden

dijital fotoğraf makinalarına geçildiği
2000 yılında yüksek fiyata satılan di-
jital fotoğraf makinelerinden alama-
yan birçok fotoğrafçı meslek bıraktı.
Denizli’de 2002 yılında eline dijital
fotoğraf makinesi alan birçok kişi or-
taya fotoğrafçıyım diye çıktı. Yakla-
şık 1 ay fotoğrafçılık kursuna
gidenler sertifika aldıktan sonra ders
vermeye bile başlayarak karmaşa
oluşturdu. Ömrünü Denizli’de fotoğ-
rafçılığa veren birçok kişi ekonomik
olarak yeni dijital fotoğraf makinala-
rından alamamaktan ve kendisini ye-
nileyemeyip para kazanamamaktan
dolayı tükenerek mesleğe küserek bı-
raktı. Her zaman okuyup, öğrenen ve
birlik olan fotoğrafçılar mesleğe
devam etti. Çektiği fotoğraflara sa-
natsal olarak yaklaşan birçok fotoğ-
rafçı çalışmaya hala devam ediyor.
Denizli’de 55 yıl önce mesleğe baş-
layan, 10 defa dünya 1’inciliği fotoğ-
raf ödülünü alan, 50 defa Türkiye
birinciliği olan aldığı toplam ödülle-
rin 300’ün üzerinde olduğu Fotoğraf
sanatçısı Mehmet Çakır fotoğraf çek-
menin sırrını Güneş gazetesi muha-
biri Burak Coşkun’a anlattı. Fotoğraf
sanatının duayeni Mehmet Çakır ile
yapılan söyleşi… 

Sizi tanıyabilir miyiz? 

“Denizli Çardak Beylerli doğum-
luyum. Fotoğrafçılığa 15 yaşında
çırak olarak başladım. Fotoğrafçılığa
laboratuvarda karanlık odada başla-
dım. Abimle beraber 20 yıla yakın
fotoğraf stüdyosu çalıştırdık. 2002
yılı sonunda fotoğraf stüdyomu ka-
pattım. 2004 yılından 2010 yılına
kadar Leodikya antik kentinde kazı
fotoğrafçısı olarak çalıştım. 2010 yı-
lından 2014 yılına kadar Pamuk-
kale’de travertenler üzerine 4 yıl
fotoğraf çalışması yaptım. Denizli
Büyükşehir Belediyesi dergilerine
Denizli ve ilçelerinden çektiğim fo-
toğrafları sağladım. 2004 yılında
açmış olduğum M. Çakır fotoğraf
sanat evinde çalışmalarımı sürdürü-
yorum”

Fotoğrafçılıkta eskiden 
karanlık oda vardı, karanlık 
odada çalışmayan fotoğrafçı 
olamazdı bunu anlatır mısınız? 

“Benim fotoğrafçılığa başladığım
1970’li yıllarda fotoğrafçılık sihir-
bazlık gibi bir meslekti. Herkes fo-
toğrafçılık yapamazdı. Her
fotoğrafçının karanlık odası olması
gerekli. Çektiğiniz fotoğraf filmlerini
yıkamanız, banyo ettirmeniz gerekir.
Fotoğrafçılığın zorlukları vardı.
Küçük bir kırmızı ışıkta fotoğrafları
basıyorsunuz. Filmi yıkarken iğne
deliği kadar bir lambada delik bıra-
kıp yeşil ışıktan filmlerin gelişip, ge-
lişmediğine bakıyordunuz. Karanlık
odadan çıktığınızda gözleriniz kama-
şırdı. Karanlık odada film yıkarken
kullandığınız kimyasal maddelerin
zehirli kokusunu solumak zorunda
kalıyordunuz. Bir fotoğrafçı arkada-
şımız bu kimyasallardan meslek has-
talığına yakalanıp öldü”

eskiden fotoğrafçılıkta 
ustalaşmak kaç yılda olurdu? 

“Usta fotoğrafçı olmak, bu işe
verdiğiniz öneme bağlı. Ben 15 ya-
şında mesleğe ustam Hasan Bostan-
cı’nın yanında başladım. Ben 6 ayda
fotoğraf çekmeyi ve basmayı öğren-
dim. Eskiden rötuş yapılırdı, önü-
nüzde bir sehpa olur, ortada bir delik
vardır altında ışık yanar. Üzerinde
buzlu cam ya da aydınger kağıdı var-
dır. Kurşun kalemi toplu iğne ucun-
dan daha sivri sivriltirsiniz. Filmin
üzerine reçine sürersiniz. milim

milim rötuş yaparsınız. Rötuş yap-
mayı öğrendim. Mesleğe yeni başla-
dığımda ustam bayramda
çalışacaksın dedi. Bayramda dükkanı
açtım. Sabahtan kimse yoktu. Öğle-
den sonra müşteriler gelmeye baş-
ladı. Önceden herkes hatıra fotoğrafı
çektirirdi. Bayramda bu zamanın pa-
rasıyla 35 bin TL para kazandım.
Ustam geldi, bana işler nasıl gidiyor
dedi, kasayı açtı paraları saydı zey-
bek oynamaya başladı. Ben o zaman
75 Lira aylık alıyordum. Ustam bana
500 lira verdi. 500 Lira benim 1 yıl-
lık maaşımdı. Ben fotoğrafçılığı öğ-
rendiğim 2 yılın sonunda abim
fotoğraf stüdyosu açtı. Abim beni gel
burada çalış diye çağırdı. Bana mes-
leği öğreten ustam gitme, gel ortak
olalım dedi. İşimi o kadar iyi öğren-
dim ki, 17 yaşımdayken, ustam bana
ortaklık teklif etti. Bu benim işimi ne
kadar iyi yaptığımın göstergesiydi”

Analog fotoğrafçılıktan dijital 
fotoğrafçılığa geçiş oldu 2000’li 
yıllarda, bu geçişi bize anlatır 
mısınız? 

“Türkiye çok çabuk değişim
gören bir ülke. Türkiye’de çalış-
mayla elde edilenler çabuk bırakılı-
yor. Türkiye’deki insanların
vazgeçmek gibi bir karakteri var. Bu
yapılan işin özümsenmemesinden
kaynaklanıyor. Fotoğrafçılığı 2002
yılında bırakmamın sebebi buydu.
Analogdan dijital fotoğrafçılığa ge-
çince eline her fotoğraf makinesi
alan fotoğrafçıyım diye ortaya çıktı.
İnsanlar fotoğraf çekmeyi öğrenebilir
ama fotoğraf sanatı ayrı bir şeydir.
Her insan resim çizebilir ama ressam
olamaz. Fotoğraf makinesini alan or-
taya fotoğrafçıyım diye saldırdı. Or-
taya bir karmaşa çıktı. Ülkede
çıraklık bitti. Yaşam şartları paha-

landı, çıraklık olayları sonlandı.
Çırak yetiştirmek isteyenlerin iyi
para vermesi gerekir. Eskiden çırak-
lara maaş vermiyorlardı. Bir tane fo-
toğrafçı, gelen çırağın babasından
fotoğrafçılık öğretmesi karşılığında 3
tane koyun aldı. Eskiden ustalar mes-
lekte öğretmezlerdi” 

leodikya antik kenti ve 
Pamukkale’de fotoğrafçılık 
yaptınız anlatır mısınız? 

“Denizli Fotoğraf Sanatı Derne-
ğini kurduk. Dernek binamızda çalış-
malarımızı sürdürdük. Leodikya kazı

heyeti başkanı Celal Şimşek; ‘bana
bizim fotoğraflarımızı çeker misin?’
diye sordu. Leodikya kazıları yaz ta-
tilinde 2 ay sürüyordu. Olur dedim
2004 yılından 2010 yılına kadar
orada çalıştım. Belediyeye geçince
emekliler çalışmayacak dediler. Ben
emekli olmuştum bıraktım orayı. De-
nizli Valiliğinden Pamukkale’de fo-
toğrafçılık yapmak için teklif geldi.
Benim fotoğraflarım dergiler de ya-
yınlanınca beğenmişler. Denizli Va-
lisi bu fotoğrafçı arkadaşı bulun bize
de fotoğraf çeksin demiş. Pamukkale
İşletme Müdürlüğüne gittim. Beni
oraya götüren arkadaş beni fotoğraf
sanatçısı olarak tanıttı. Pamukkale İş-
letme Müdürlüğü görevlisi; ‘bu arka-
daş fotoğraf sanatçısına benzemiyor’
dedi. Benim devlet memuruna benze-
diğimi söylediler. Fotoğraf sanatçıla-
rının sakallı, uzun saçlı ve küpeli
olduğunu düşünüyorlarmış. Bana 1
ay çalış, memnun kalırsak çalışırız
dediler. Ben kabul ettim ama kork-
tum biraz. Pamukkale’de her yer
bembeyaz taş. Ben burada ne fotoğ-
raf çekerim diye düşündüm. Bir ayda
300 tane fotoğraf çektim. Onlar ben-
den 4 tane fotoğraf beklemişler. Hiç
daha önce benim çektiğim gibi fotoğ-
raf çeken olmamış. Görevli fotoğrafı
görünce gelip benim elimi öptü;
‘Özür dilerim siz benden büyüksü-
nüz. Sanatçılık tiple olmuyormuş.
Sanatçılık ayrı bir şeymiş dedi. Çalış-
mam 4 yıl sürdü. Bu 4 yıllı süreçte
Pamukkale’yi karış karış gezdim. Pa-
mukkale’nin bütün eksiklerini tespit
ettim. Pamukkale’de nereye su veril-
mesi gerektiğini anlattım. Bu su işle-
rine bakan arkadaşlar eksik olan
yerlere de su verince Pamukkale pırıl
pırıl oldu”

Sabah 5’te Pamukkale’ye 
fotoğraf çekmek için gidince 
size “manyak” diyenler olmuş, 
anınızı anlatır mısınız? 

“Ben sabah 5’te fotoğraf çekmeye
giderdim. Sabah 5’te beni Pamukkale
travertenlerinin kapısında gören gü-
venlik görevlileri bana kızardı. Gü-
venlik görevlileri bana şöyle dedi;
‘Fotoğrafçı abi sen manyak mısın?
Sabahın 5’inde buraya fotoğraf çek-
meye gidilir mi? Sana karışan, bir
şey diyen kimse yok. Sen uyusana,
öğlen gel’ dediler.  Ben bu düşünce
yapısını çok iyi bilirim. Türkiye’de
akıllı çok, Türkiye’ye deli lazım.
Akıllı çok bu memlekette.  Türki-
ye’de herkes akıl veriyor. Herkes akıl
veriyor ama hiç bir şey yapmıyor.
Türkiye’ye deli lazım. Türkiye’de

değil, dünyada Pa-
mukkale’yi benim
gibi çeken yoktur.
Her sabah güneş doğ-
madan orada olur-
dum. Güneş
doğmadan önce batı tarafı lacivert bir
maviye sahiptir. Doğu tarafı da tu-
runcuya yakındır. Bu iki rengin karı-
şımıyla muazzam bir renk tonu
oluşur. Bazı fotoğrafçılar doğayı bil-
mediği için benim fotoğraflarıma
photoshop yapıldığını söylerdi. Fo-
toğrafçılıkta ışık size hiçbir şeyin ya-
pamayacağı renk geçişlerini verir. İyi
bir terzi değilseniz o kumaş elbise
değildir. Sanat sizin çektiğiniz gö-
rüntüde düşüncelerinizi uygulayabil-
mektir. Bu uygulama yöntemi de
işlemektir, ağartmaktır, karatmaktır,
renk vermektir, renk almaktır. Ana-
log ve dijital fotoğrafçılıkta fotoğraf
müdahale demektir. Fotoğraf sanatı
senin tercihindir. Sanat senin göster-
mek istediğin yerdir. Hangi rengi
seçtin, nereyi daha çok göstermek is-
tiyorsun bu senin ruh halindir”

Fotoğrafçılıkta almış olduğunuz 
ödüller nelerdir? 

“Benim 10’a yakın dünya fotoğraf
sanatı birinciliğim var. 50 defa Tür-
kiye birinciliğim var. Toplam aldığım
ödüller 300’ü geçmiştir. Benim fo-
toğrafçılıkta en önemli aldığım ödül
Şinasi Barutçu kupasıdır. Fotogen
isimli dernek bu yarışmayı düzenli-
yor. Bu yarışmanın özelliği her fotoğ-
rafçıyım diyenin bu yarışmaya
katılamaması. Bu dernek sizin fotoğ-
raflarınızı takip edip sizi yarışmaya
çağırıyorlar. Bu yarışma 3 tur oluyor.
Birinci tur oy çokluğuyla, ikinci tur
oy çokluğuyla, üçüncü tur oy birli-
ğiyle seçici kuruldan oy alırsanız ku-
payı kazanırsınız. Parasal değeri yok,
adam kayırma yok. Sadece camdan
plaket veriyorlar. Bu ödül sizin bu işi
bildiğinizi gösterir. Dünya fotoğraf
yarışmasına 25 ülkeden yarışmacılar
katılıyor. Dünyanın en usta fotoğraf-
çıları eskiden Amerika, Rusya, Po-
lonya ve Kanada’dan çıkardı.
Günümüzde en usta fotoğrafçılar
Hindistan, Vietnam, Rusya, İran ve
Türkiye’den çıkıyor. Yarışmayı ka-
zanmak için çektiğiniz fotoğraf
önemli değil, bu insanda olabilir. Ke-
lebek, kuşta olabilir. Çektiğiniz gö-
rüntünün değer kazanması için
kavram, kural ve estetiğini taşıması
gerekir. Bunları oluşturan komut,
leke dağılımı ve kurgu-kompozisyon-
dur. Siz bunları doğru verirseniz.  Bu
doğruları kimsenin düşünmediği şe-
kilde, görmediği şekilde objektife
yansıtırsanız o fotoğraf değer kazanır.
Açı önemlidir. Fotoğraf çekerken ob-
jektif sorunu yoktur, makine sorunu
yoktur. Fotoğrafçı hangi görüntünün
hangi açıyla çekileceğini bilmelidir.
Fotoğrafta ışık çok önemlidir. Fotoğ-
rafın eski yunanca karşılığı ışıkla yaz-
maktır” 

Belgesel fotoğrafçılığı, foto mu-
habirliği sizce farklı bir konu mu? 

“Günümüz fotoğraf makineleri
artık çok akıllı, gözünüzü kapatınca
yine çekim yapabilirsiniz. Fotoğrafı
çeken foto muhabiri o görüntüyü
nasıl dramatik hale getirebilir bu sizin
yeteneğinize bağlıdır. 1990’lı yıllarda
Güneş gazetesinde ana sayfaya sa-
dece haber fotoğrafı olan fotoğraflar
kullanırlardı. Ben önceden sadece
güneş gazetesi alırdım. Güneş gaze-
tesi fotoğrafın hakkını verirdi. Zorun-
luluk ve yer doldurmak için haber
fotoğrafı basılmaz. Çektiğiniz fotoğ-
raf o olayı anlatmalıdır. Benim en
çok esinlendiğim belgesel fotoğraf-
çısı Fikret Otyamdır. Fikret Otyam
gazeteciydi. Cumhuriyet gazetesinde
çalışırdı. Cumhuriyet gazetesinde
doğu röportajları isimli yazı dizisi ya-
yınladı. Türkiye’nin doğu bölgesinde
çekilmiş fotoğrafları vardı. Ben bu fo-

toğraflardan çok esinlendim. Bu fo-
toğrafları bende çekerim, bunlar
bizim köy görüntüleri dedim. Tabi ki
karşıdan bakınca kolay gözüküyor, o
zamanın şartları teknik olarak zayıftı.
O fotoğraflar ne anlatmak istenildi-
ğini anlatırdı. Ben FikretOytam ho-
camdan çok etkilendim”

Fotoğrafçılıkta mesleğe 
küsmek olur mu? 

“fotoğrafçılığı zaman zaman bıra-
kanlar çok oldu. Fotoğrafçılığı bırak-
manın, küsmenin anlamı vardır.
Fotoğrafçı yıllarca çalışıyor, koşturu-
yor hiç para kazanamıyor. Fotoğrafçı
para kazanamayınca bırakır. Bu fo-
toğrafçılığı bırakma nedenlerinden
biridir. İkincisi teknoloji değişince
yüksek bir para ödeyip fotoğraf maki-
nesi alamıyorsunuz, bu da ekonomik
fotoğrafçılığı bırakma nedenidir.
Üçüncüsü fotoğrafçının kafasında
yeni bir şey yok fotoğrafçılığı bı-
rakma nedenidir. Fotoğrafçılıkta
küsme diye bir şey yoktur. Fotoğrafçı
istediğine ulaşamaz ve tükenirse mes-
leği bırakır. Fotoğraf makinesinin çok
yeni, çok kaliteli ve pahalı olması iyi
fotoğraf çekileceği anlamına gelmez.
Siz gazetecisiniz; her gün çok kaliteli
kalemler çıkıyor. Önüne de birinci
kalite kağıt koysan çok iyi bir yazı
yazabilir misiniz? En ucuz fotoğraf
makinesi de fotoğraf çeker, en pahalı
fotoğraf makinesi de fotoğraf çeker.
Fotoğraf makineniz en ucuza satılan
makine bile olsa, ulaşmak istediği-
nize ulaşırsınız. Çok pahalı ve yüksek
kalitede fotoğraf çeken makineler
çıktı. Bu benim başımda da bir prob-
lem. Bu bizim gibi gelişmekte olan
ülkelerin kaderi. Ortalama kalitede
olan bir fotoğraf makinesi 6 bin Ame-
rikan Dolarına satılıyor. Ortalama bir
fotoğraf makinesine 200 bin TL para
ödemeniz gerekir. Ben hiç yemeden
biriktirsem 3 yıllık maaşım yapıyor.
Gelişmiş ülkelerde çalışanlar ve
emekliler en az 2 bin dolar maaş alı-
yor. Ve rahatlıkla fotoğraf makinesi
alabilir. Rahat bir şekilde fotoğraf
makinesi alamamamızın sebebi, ülke-
mizi yönetenlerden kaynaklanıyor.
Her siyasi partiden olsun, bizi yöne-
tenleri bilmiyoruz. Bizim ülkemiz
cennettir, her şeyi üretebiliriz. Dört
mevsimin yaşandığı ülkede yoksul
kalmak, aç kalmak fakir olmak müm-
kün olmaz” 

Son olarak fotoğrafçı olmak 
isteyenlere ne söylemek 
istersiniz? 

“Fotoğrafçı olmak isteyen gençler
aceleci olmamalı. Çıraklık okul gibi-
dir, çıraklığını yapmadığınız bir işin
ustası olamazsınız. Dersini çalışmak
çok önemlidir. Bir ay fotoğrafçılık
kurslarına giderek usta olduğunu zan-
neden ve ders vermeye başlayan kişi-
ler de görüyoruz. Kursa yeni başlayan
bir fotoğrafçı adayı bile hemen;‘ben
ne zaman ödül alabilirim?’ diye soru-
yor. Öğrenmesini bilmeyen hiç bir
şey yapamaz. Çıraklık bitti ama siz
kendinizi çırak olarak görün. Bir işi
takıntı haline getirmezseniz, başarılı
olamazsınız. Fotoğrafçı fotoğrafın pe-
şine düşmelidir. Her şeyin kuralı ve
koşulu vardır. Rastlantı binde bir
olur. Beyninizde taşıdığınız sürekli
karşınıza çıkar. Herkes hemen her
şeyi öğrendim zannedip övgü bekli-
yor. Böyle olmaz, sövgü olmadan
övgü olmaz. Övgü aslında iyi bir şey
değildir. Önce yapacağınız işte plan-
lama önemlidir. Usta fotoğrafçı ya-
pıcı olur, kırıcı olmaz. İyi ustaların,
iyi çırakları olur. İyi öğretmenlerin,
başarılı öğrencileri olur. Disiplin her
şeydir.”

Bir fotoğraf ustasının hikayesi… Denizli’de 55 yıldır yaptığı
işe aşık, fotoğraf çekerken sadece makineye değil insana da dokunan bir sanatçı…
Adı Mehmet Çakır. Duayen fotoğraf sanatçısı yaşadıklarını ve yaşananları Burak
Coşkun’a anlattı. Hayallerinin peşinden giden sanatçı deneyimlerini anlattı…

HAYATI YAKALAMA TUTKUSUNUN 
PESiNDEN GiTTi
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ihA-Uşak kent merkezine 40 kilo-
metre, Ulubey ilçesine 8 kilometre uzak-
lıkta bulunan Blaundus Antik Kenti,
ilçenin turizm sektörüne büyük katkı sağ-
lıyor. 23 asırlık yıllara meydan okuyan
antik kentin bazı yapıları günümüzde
hala ayakta duruyor. Makedonya Kralı
Büyük İskender tarafından kurulduğu bi-
linen ve tarihi MÖ 3'üncü yüzyıla daya-
nan Blaundus Antik Kenti'ndeki kale,
tiyatro, stadyum ve kaya mezarlarının or-

taya çıkartılması için 2018 yılında kazı
çalışmaları başlatıldı. 2024 yılı içerisinde
Uşak Müzesi Müdürlüğü başkanlığında
yürütülen kazı çalışmaları, yaklaşık 45
gün önce antik kent girişine bulunan su
kemerlerinin bulunduğu bölgede yoğun-
laştırıldı. Yapılan çalışmaların ardından,
sadece 1 tanesi ayakta kalan ve diğerleri
yıkılan su kemerlerine ait bloklar ve taş-
lar bulunarak şimdiye kadar 5 su kemeri
restore edilerek ayağa kaldırıldı. Uşak

Valisi Naci Aktaş, Ulu-
bey Kaymakamı İsmail Coşkunaslan ve
Ulubey Belediye Başkanı Veli Koçlu
Blaundus Antik Kenti'ne gelerek İl Kül-
tür ve Turizm Müdürü Sabri Ceylan'dan
çalışmalar hakkında bilgi aldı. Vali
Aktaş, 5 su kemerinin ayağa kaldırıldı-
ğını ve kalan 4 su kemerinin de 2025 yı-
lında ayağa kaldırılacağını belirterek,
"Kente su taşıyan kemerlerden sadece bir
tanesi orijinal haliyle ayaktaydı. Kalan 9
kemer sadece kalıntı olarak vardı. Burada
yürütülen kazı çalışmaları sonrasında
bunların da restorasyonu tamamlandı.
Bugün itibariyle 1 orijinal haliyle olan
kemerimizin yanında 5 su kemerimiz
daha ayağa kaldırıldı. İnşallah 2025 yı-
lında kalan 4 su kemerimiz daha ayağa
kaldırılacaktır. Bunun özelliği şu, burada
yaptığımız kazı çalışmalarında sonuca
vardırdığımız ilk restorasyon çalışması
bu. Buradaki kazı çalışmalarımız Kültür
ve Turizm Bakanlığı'nın koordinesinde
ve destekleriyle yürütülüyor. Aynı za-
manda antik kent, Geleceğe Miras Proje-
si'ne dahil edildi. Bizler de 2024 yılında
gerekli finansal destekleri sağladık. 2025
yılı için ise finansal destek planlanmasını
planlıyoruz” diye konuştu. 

Uşak'ın Ulubey ilçesi Sülümenli köyü sınırları içerisinde bulunan Bla-
undus Antik Kenti'nde Roma Dönemi'ne ait olduğunu değerlen-

dirilen 9 su kemerinden 5'i restore edilerek ayağa kaldırıldı

BLAUNDUS ANTiK KENTiNDE 
5 SU KEMERi AYAGA KALDIRILDI

ihA-Aydın’ın Didim Belediyesi,
Cumhuriyet Kent Meydanı’nda kurulan
yeni yıl panayırında, 'Didyma' markalı
ürünlerini Didimli vatandaşlarla buluş-
turmaya devam ediyor. Didim Beledi-
yesi, kendisine ait Akköy Tıbbi
Aromatik Bitkiler ve Süs Bitkileri Üre-
tim Fidanlığı’nda yetiştirdiği tıbbi ve
aromatik bitkilerden üretilen yağları, Di-
dimli vatandaşlarla buluşturmaya devam
ediyor. Didim Belediyesi tarafından
Cumhuriyet Kent Meydanı’nda kurulan
yeni yıl panayırında açılan stantta, nane,
kekik, biberiye, kantaron, lavanta yağları
ve delice zeytinyağı Didyma markası adı
altında satışa sunuluyor. Didimlilerin
büyük ilgi gösterdiği satış standında,
Didyma markalı ürünlerin satışının yanı
sıra tanıtımı da yapılıyor. 

YENİ YIL PANAYIRI İLGİ GÖRDÜ

ihA-Manisa Büyükşehir Belediyesi, İsmail-Muammer
Cider Huzurevi sakinlerini unutmadı. Yeni yıla sayılı günler
kala huzurevinde düzenlenen özel bir etkinlikte yaş almış bü-
yükler keyifli anlar yaşadı.

Manisa Büyükşehir Belediyesi, hayat tecrübeleriyle top-
luma rehberlik eden, hatıraları ve tanıklıklarıyla yaşayan
birer anıt olan değerli büyüklerini unutmadı. İsmail-Muam-
mer Cider Huzurevi’nde düzenlenen özel etkinlikle yeni yıl
neşeyle karşılandı. Etkinliğe katılan Manisa Büyükşehir Be-
lediyesi Genel Sekreter Yardımcısı Ulaş Aydın ve Sosyal
Hizmetler Daire Başkanı Volkan Sert, huzurevi sakinleriyle
bir araya gelerek onların mutluluğuna ortak oldu. Canlı
müzik eşliğinde keyifli vakit geçiren yaş almış büyükler, Bü-
yükşehir Belediyesi'nin bu anlamlı yaklaşımından duydukları
memnuniyeti ifade etti. 

HUZUREVİNDE YAŞLILARA MORAL ZİYARETİ

ihA-İzmir Ekonomi Üniversitesi (İEÜ) Beyaz Köşk Anaoku-
lu'nda eğitim gören çocuklar, eğlenceli ve rengarenk ‘yılbaşı ku-
rabiyeleri' hazırlayarak yeni yıl coşkusunu doyasıya yaşadı.
Gastronomi ve Mutfak Sanatları Bölümü öğrencileriyle birlikte
renkli şeker hamurlarına şekil veren ve kurabiyeleri süsleyen
minik şefler, yetenekleriyle büyük beğeni topladı. ‘Temel Pastacı-
lık ve Hamur İşleri' dersinin eğitmen şefi Belgin Bulgan'ın rehber-
liğinde, İzmir Ekonomili ağabey ve ablalarıyla birlikte çalışan,
merak ettiklerini soran, ekip çalışmasının deneyimini yaşayan ço-
cuklar, hem eğlendi hem öğrendi. Yılbaşı temasına ait kar tanesi,
baston şemsiye, kardan adam ve yılbaşı şapkası gibi farklı şekil-
lerde kurabiyeler hazırlayan çocuklar, gönüllerince bir gün ge-
çirdi. 

MİNİK ŞEFLERDEN ‘YILBAŞI' KURABİYELERİ



hABer merkezi 
Büyükşehir Belediyesi tarafından dü-

zenlenen "Yeni Yıla Merhaba" spor etkin-
liği büyük bir coşku ve katılımla
gerçekleştirildi. Yoğun ilgi gören buluş-
maya akın eden kadınlar unutulmaz bir gün
yaşadı ve yeni yılı sağlık ve sporla karşı-
ladı. Gençlik ve Spor Hizmetleri Dairesi
Başkanlığı bünyesinde düzenlenen pilates,
zumba, nefes ve farkındalık, yoga ve step
aerobik kurslarına katılan yaklaşık beş yüz
kadın Yeni Yıla Merhaba Spor Etkinli-
ği’nde bir araya geldi. Büyükşehir Beledi-
yesi Kayhan Aşevi’nde gerçekleşen
etkinlik, yoğun ilgi gördü ve katılımcılarla
dolup taştı. Programa Denizli Büyükşehir
Belediyesi Başkanvekili Ali Marım ve
Gençlik ve Spor Hizmetleri Daire Başkanı
Ayşe Sarıkaya da katıldı. Spor aktiviteleri
sırasında müzik eşliğinde zumba ve step ae-
robik gibi dinamik aktivitelerle enerjik bir

atmosfer oluştu. Daha sakin bir deneyim
tercih edenler pilates, yoga ve nefes farkın-
dalık çalışmalarına katıldı. Eğitmenler eşli-
ğinde yapılan etkinliklerde, katılımcılar
keyifli ve sağlıklı bir gün geçirmenin mut-
luluğunu yaşadı. Dört saat süren etkinlikte
her yaş grubundan vatandaş bir araya gelir-
ken, keyif dolu anlar yaşandı. Katılımcılar,
Denizli Büyükşehir Belediyesi’nin böyle
bir etkinlik düzenlemesinden duydukları
memnuniyeti dile getirerek yeni etkinlikler
için sabırsızlandıklarını ifade ettiler. De-
nizli Büyükşehir Belediyesi Başkanvekili
Ali Marım, Başkan Bülent Nuri Çavuşoğlu
liderliğinde mutlu şehir Denizli anlayışıyla
çalışmalara devam edeceklerini söyledi. Et-
kinlikte kadınlar pilates, zumba, nefes ve
farkındalık, yoga ve step aerobik yaparken,
etkinlik Denizli Büyükşehir Belediyesi
Konservatuar sanatçısı Işıl Koç’un mini
konseri ile tamamlandı. 

DENiZLiLi KADINLAR YENi 
YILI SPORLA KARŞILADI
DENiZLiLi KADINLAR YENi 
YILI SPORLA KARŞILADI

hACI SelAmOĞlu
Merkezefendi Belediyesi Basket takımı baş öntrenörü Zafer Aktaş,

karşılaşmayı değerlendirdi. Zafer Aktaş, “Bizim için düzenlerimizin ve
sertliğimizin daha da geliştiğini gördüğümüz bir maç oldu. Bunun bir
EuroLeague takımına karşı olması tabii ki çok daha anlamlı. Lomazs’ın

sakatlıktan döndüğü ilk maçtı, umarım önümüzdeki
hafta Moody de aramıza katılır ve daha geniş bir

rotasyonla evimizde oynayacağımız Telekom
maçına en iyi şekilde hazır oluruz. Oyuncularımı
göstermiş oldukları mücadeleden dolayı tebrik
ederim” dedi. 

MERKEZEFENDi BASKET 
MUCADELEDEN MEMNUN

01 OCAK 2025 ÇARŞAMBA

hACI SelAmOĞlu
Denizli’deki amatör spor

kulüplerini bir çatı altında
toplayan Amatör Spor Ku-
lüpleri Federasyonu’nun baş-
kanı Feyyaz Ceşen, yeni yıl
ile ilgili mesaj yayımladı.

Koskoca bir yılı acısıyla tat-
lısıyla geride bıraktıklarının
altını çizen başkan Ceşen,
“2024 yılında Denizli amatör
ailesi olarak yine en önemli
hedeflerimizden olan gençle-
rimizim kötü alışkanlıklardan
uzak kalmasını sağladık.
Yine futbol sahalarımızda
büyük heyecanlar yaşandı.
Geleceğimizin teminatı olan
gençlerimizin spor yapması
için gereken ne varsa yaptık.
Denizli ASKF yönetimindeki
değerli arkadaşlarımızla bir-
likte amatör futbola hizmet
etmenin onurunu yaşadık.
Şimdi yepyeni bir yıla başlı-
yoruz. 

2025 yılı
yine sporla dolu bir yıl olsun
istiyoruz. Bunun için bugüne
kadar olduğu gibi bundan
sonra da çalışmaya devam
edeceğiz. 2025 yılının başta
Denizli amatör spor ailesi
olmak üzere, hemşehrileri-
mize, ülkemize ve tüm dün-
yaya barış, sağlık ve bereket
getirmesini temenni ederim”
dedi.  

“GENÇLERİN KÖTÜ ALIŞKANLIKLARDAN
UZAK KALMASINI SAĞLADIK”

hACI SelAmOĞlu
TVF Erkekler 2.Ligi’nde Denizlispor Cavidil

Erkek Voleybol takımı, konuk ettiği 07 Gazispor’u
3-1 mağlup etmeyi başardı. Vali Recep Yazıcıoğlu
Salonu’nda oynanan karşılaşmada Denizli’nin ba-

şarılı ekibi 25-20, 25-14, 19-25 ve 25-13’lük set-
lerle rekibini geçmeyi başardı. Denizlispor Cavidil,
maç sonu emin adımlarla hedefine yürüdüğünü bir
kez daha taraftarına gösterdi. Denizlispor Cavidil,
liderlik koltuğuna da bırakmadı. 

DENiZLiSPOR CAViDiL GELiYOR: 3-1

hACI SelAmOĞlu
Denizlili küçük karateci Enes Arda Kaya, İs-

tanbul Ataköy Atletizm Spor Salonu’nda yapılan
Uluslararası Boğaziçi Karate Turnuvası’nda 37 ül-
keden 4 bin 200 sporcuyu geride bırakarak 10-11
Yaş 4 kg Kumite dalında şampiyon oldu. Doruk
Spor Merkezi sporcusu olan ve henüz 1.5 sene

önce karateye başladığını belirten Enes Arda
Kaya, “Bu benim, ülkem ve Denizli için büyük bir
mutluluk. Denizli’ye tek altın madalya getirdiğimi
ben de arkadaşlarımdan öğrendim. Beni çalıştıran
Millî takım antrenörü Zekai Doruk a teşekkür edi-
yorum. İlerideki tek hedefim milli takıma yüksel-
mek” dedi. 

ENES ARDA’NIN ALKIŞLANACAK BAŞARISI


